
CHP Genel Başkanı Özgür Özel, 2 çocuğunu canice
öldürüp 1 çocuğunu da yaralayan ve bu suçlar için 16
yıl hapis yattıktan sonra şartlı tahliye ile serbest
bırakılan 66 yaşındaki Selçuk T’nin fiziksel saldırısına
uğradı... Burası Türkiye’ydi ve her kesimden insanın
olayı kınamasına rağmen siyasette bu yaşanan artık
olağan bir durumdu. Peki ya bu? Bu durumu da

olağanlaştıracak mıyız? Ölüm tehdidi alan bu kız
çocuğunu koruyabileceğimize gerçekten emin miyiz?

TÜRKİYE’NİN ilk organize sanayi
bölgesi bünyesindeki işçi konut-

larının temeli, Manisa’da Sanayi ve
Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih Kacır
tarafından bugün atılacak. Manisa OSB
ile Akgedik TOKİ Konutları arasında
kalan alanda toplam 15 bin lojmanlık bir
yerleşim alanı kurulması planlanıyor. İlk
etapta 3 bin 650 konut inşa edilecek ve
bu bölümün bir yıl içinde tamamlanması
hedefleniyor. Projenin yalnızca barınma
değil, sosyo-kültürel yaşamı da içine
alacak şekilde planlandığı vurgulandı.
Öte yandan Anadolu Ateşi temel atma
töreni öncesinde gösteri yapacak.

ANADOLU ATEŞİ TÖRENE RENK KATACAK

MANİSA Barosu, kuruluşunun 100. yılını bir
törenle kutladı. Adalet Sarayı bahçesinde Atatürk

Anıtı önünde gerçekleştirilen törende, hukuk ve
adalet vurgusu öne çıktı. Manisa Barosu Başkanı Av.
Sevgi Başak Yeşil’in çelenk sunumu ile başlayan
tören, yaptığı konuşmayla devam etti. Yeşil, baronun
bir asırlık mücadelesine ve Cumhuriyet değerlerine
olan bağlılığına dikkat çekti. Avukatlık mesleğinin
karşı karşıya kaldığı zorluklara da dikkat çeken Yeşil
sözlerine şöyle devam etti: “Mesleğin korunmasında
güçlü baronun ne denli önem arz ettiği hepimizin
malumudur. Çünkü dünya üzerindeki hiçbir meslek,
örgütlü bir mücadele olmadan varlık kazanamamış
ya da varlığını devam ettirememiştir” dedi.

“ÖRGÜTLÜ MÜCADELE OLMADAN MESLEK SAVUNULAMAZ”

CUMHURİYET Halk Partisi Genel Başkanı Özgür
Özel’e yönelik saldırının ardından tehditlerin boyutu

tehlikeli bir seviyeye ulaştı. Saldırgan adına açılan Selçuk
Tengioğlu sahte bir sosyal medya hesabından yapılan pay-
laşımda, Özgür Özel’in kızı İpek Özel’in açık adresi yayım-
landı. Paylaşımda yer alan “Bu gece hazır ol, bu filmin
sonu mezarlık olur” ifadesi kamuoyunda infial yarattı.

KAMUOYUNDA İNFİAL YARATAN MESAJ! ÖZEL’İN KIZINA ÖLÜM TEHDİDİ

BU ULKEDE SONUNDA 
BU ÜLKEDE DÖVMEK, SÖVMEK, TEHDİT ETMEK VE DAHASI 
ÖLDÜRMEK NASIL BU KADAR KOLAY HALE GELMİŞ OLABİLİR?

CHP Genel Başkanı Özgür Özel’e yönelik saldırının ardından, 
saldırgan adına açılan sahte bir sosyal medya hesabından Özel’in

kızı İpek Özel’in açık adresi paylaşılarak tehdit mesajları paylaşıldı.

CHP Genel Başkanı Özgür Özel’in kızı İpek Özel’e ölüm tehdidi: “Bu gece hazır ol, bu filmin sonu mezarlık olur”

Manisa Organize Sanayi Bölgesi'nde işçilere yönelik toplam 15 bin konutluk lojman projesinin temeli bugün Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih Kacır tarafından atılacak

temeli bugün atılacak

BU DA OLDU!

MOSB konutlarının 

MANİSA siyasetinin önemli isimlerinden biri olan,
Manisa milletvekilliği yapmış ve Manisa Dostlar

Meclisi Sözcüsü olan Cihan Canuyar’ın babası Ümit
Canuyar, 21 Mart 2025 tarihinde hayatını kaybet-
mişti. Ümit Canuyar’ın anısını yaşatmak adına
Tarzan Meydanı’nda düzenlenen lokma hayrına çok
sayıda vatandaş katıldı. Hayır etkinliğinde dualara
edildi ve davetlilere lokma ikramı yapıldı.

Umit Canuyar için
lokma hayrı yapıldı

Manisa Barosu 100. yılını kutluyor
AK Partili Mücahit Arınç  
mahalle hayrına katıldı   

AK Parti MKYK Üyesi ve Ma-
nisa Milletvekili Ahmet Müca-

hit Arınç, Manisa'nın Demirci
ilçesinde düzenlenen kırsal ma-
halle hayır davet ve hıdırellez
etkinliklerine katıldı. Yapılan ha-
yır yemeklerinde mahsullerin
bereketlenmesi, kuraklık yaşan-
maması için yağmur duası ve
Kur'an-ı Kerim okunuyor.  

Sözleşmeli tarımsal üretim
bilgi alışverişinde bulunuldu

MANİSA'NIN Salihli
ilçesinde düzenlenen

"Sözleşmeli Tarımsal Üretim"
toplantısında tarıma dayalı
ilçe ekonomisinin kalkınması
ve üretim potansiyeli yüksek
olan ürünleri yetiştiren üreti-
cilerin bir araya gelerek, sö-
zleşmeli üretim modeliyle
üretim yapmalarını sağlamak
amacıyla bilgi alışverişinde
bulunuldu.
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Manisa’da her yıl Hıdrellez gününde
umut kapısı haline gelen ve “Hacet
Dede Türbesi”olduğuna inanılan 
Manisa surları, bu yıl da yüzlerce 
vatandaş için dilek durağı oldu.

HIDRELLEZ
coşkusu bu yıl da

Manisa’da binlerce
kişiyi bir araya ge-
tirdi. Spil Dağı etek-
lerinde, Saruhan
Bey zamanında
yaşadığına inanılan
bir evliyaya ait
olduğu düşünülen
Hacet Dede Türbesi
ve çevresindeki kale
surları, Hıdrellez
günü sabahın erken
saatlerinden itibaren
vatandaşların akı-
nına uğradı.

HIDRELLEZ DUASINDA
MANiSALILAR HACET DEDE’DE 

10’da

7’de

4’te

4’te 7’de 4’te

3’te
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MANİSA Celal Bayar Üni-
versitesi, TEKNOFEST KKTC
2025 kapsamında düzenlenen
Araştırma Projeleri Yarışma-
sı’nda önemli bir başarıya imza
attı. Üniversitenin Pagit Spekt-

rum: DEEPNETS takımı, “Çevre
ve Enerji Teknolojileri” kategori-
sinde ‘Denizlerdeki Atık Ağ So-
rununa Biyolojik Ağlarla
Çözüm’ adlı projeyle birincilik
ödülüne layık görülerek büyük

bir gurur yaşattı.
TÜBİTAK paydaşlığında dü-

zenlenen Sosyal İnovasyon Ya-
rışması’nda ise MCBÜ
OptiTech 2 takımı, geliştirdikleri
OptiFuture projesiyle TÜBİTAK

Sunum Ödülleri’nde birincilik
elde etti.

Bu iki birincilik ödülü, Ma-
nisa Celal Bayar Üniversite-
si’nin bilim, teknoloji ve
toplumsal katkı alanlarındaki
güçlü vizyonunu bir kez daha
ortaya koydu.

Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuri-
yeti’nde düzenlenen dünyanın
en büyük havacılık, uzay ve
teknoloji festivali TEKNOFEST
2025’te yarışmaya 52 takım ve
215 öğrenciyle katılan Manisa
Celal Bayar Üniversitesi, en
çok başvuru yapan üniversite-
ler sıralamasında Türkiye gene-
linde 9. sırada yer alırken,
çeşitli kategorilerdeki yarışma-
larda 4 proje ile finale kalma
başarısı gösterdi.

Manisa Celal Bayar Üniver-
sitesi, TEKNOFEST KKTC
2025’te bilimsel üretimi destek-
leyen, genç girişimciliği teşvik
eden ve teknoloji tabanlı proje-

leriyle öne çıkan bir yükseköğ-
retim kurumu olarak hem nitelik
hem nicelik açısından güçlü bir
duruş sergiledi.

Rektör Prof. Dr. Rana Kibar,
elde edilen başarılarla ilgili yap-
tığı değerlendirmede, “Üniver-
sitemizin genç beyinleri,
TEKNOFEST gibi uluslararası
düzeyde prestijli bir organizas-
yonda, ülkemizin milli teknoloji

hamlesine katkı sunarak bizleri
gururlandırdı. Akademik bilgi ile
pratik uygulamayı birleştiren
projeler, üniversitemizin eği-
timde ve araştırmada geldiği
seviyeyi açıkça ortaya koyuyor.
Emeği geçen tüm öğrencileri-
mizi ve danışman akademis-
yenlerimizi yürekten tebrik
ediyorum” dedi. 

Haber Merkezi 

MCBÜ TEKNOFEST KKTC 2025’te 
iki ayrı kategoride zirvede yer aldı
MCBÜ TEKNOFEST KKTC 2025’te 
iki ayrı kategoride zirvede yer aldı

Halk Şairi Yunus Emre, Manisa’da anıldı
MANİSA Büyükşehir Bele-

diyesi, Türk tasavvuf edebiyatı-
nın öncüsü, hoşgörünün ve
insan sevgisinin simgesi Yunus
Emre’yi, düzenlediği programla
andı. Yunus Emre’yi Anma Haf-
tası kapsamında düzenlenen
etkinlikler, Şehir Tiyatrosu Uğur
Mumcu Sahnesi’nde sanatse-
verlerle buluştu ve büyük be-
ğeni topladı.

Program, Yunus Emre’nin
ilham verici sözleriyle bezeli, et-
kileyici portrelerinin yer aldığı
özel bir sergiyle başladı. 

Ziyaretçiler, sergide, Yunus
Emre’nin dünyasına bir yolcu-
luk yaptı. Serginin ardından
gösterime sunulan belgesel

film ise Yunus Emre’nin haya-
tını, düşünce dünyasını ve in-
sanlığa miras bıraktığı evrensel
mesajları gözler önüne serdi.

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi öncülüğünde, Yunusemre
ve Şehzadeler belediyeleri iş
birliğiyle hayata geçirilen etkin-
likler, Yunus Emre’nin “Yaratı-
lanı severim, Yaradan’dan
ötürü” diyen felsefesini gelecek
kuşaklara taşımayı hedefliyor.
Katılımcılar, etkinlikle Yunus
Emre’nin dilinden dökülen sade
ama derin anlamlarla yoğrul-
muş şiirleriyle, insana ve ya-
şama dair özlü mesajlarını
hatırlama imkanı buldu. Haber

Merkezi 
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İl ve ilçe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 238 63 61

NABIZ ECZANESİ
0236 503 30 05

SİMGE ECZANESİ 

DERYA ECZANESİ

0236 232 91 05

0236 237 72 82

NÖBETÇİ 
ECZANELER

ŞİFA ECZANESİ
1877 - Sioux Kızılderililerinin şefi Crazy Horse (Çılgın At), ABD birliklerine
Nebraska'da teslim oldu.
1889 - Eyfel Kulesi ziyaretçilere açıldı.
1889 - Osmanlı Devleti'nin de katıldığı, Uluslararası Paris Fuarı başladı.
1927 - İstanbul Radyosu ilk yayınına, Sirkeci'deki Büyük Postane binasının
bodrum katında başladı.
1930 - Hakkâri'de meydana gelen 7,2 büyüklüğündeki depremde, 2514 kişi
öldü.
1936 - Ankara'da Türkiye'nin ilk konservatuvarı olan Ankara Devlet Konser-
vatuvarı kuruldu.
1939 - New York Dünya Sergisi'ndeki Türk kulübü törenle açıldı.

GÜNÜN OLAYI

Didem ALTINAY
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Ümit Canuyar için lokma hayrı düzenlendi
MaNİSa siyasetinin önemli

isimlerinden biri olan, Manisa
milletvekilliği yapmış ve Manisa
Dostlar Meclisi Sözcüsü olan
Cihan Canuyar’ın babası Ümit
Canuyar , 21 Mart 2025 tari-
hinde hayatını kaybetmişti .

Ümit Canuyar’ın anısını ya-
şatmak adına Tarzan Mey-
danı’nda düzenlenen lokma
hayrına çok sayıda vatandaş
katıldı. Hayır etkinliğinde dua-
lara edildi ve davetlilere lokma
ikramı yapıldı.

Cihan Canuyar, etkinliğe ka-

tılanlara teşekkür ederek, “Rah-
metli babam Ümit Canuyar için
burada dostlarımızla bir araya

geldik. Lokma hayrı gerçekleş-
tirdik. İnşallah babamın mekânı
cennet olur” dedi. İha 

MaNİSa'da jandarma
personeli sivil yolcu olarak
bindiği halk otobüsünde de-
netleme ve bilgilendirme yaptı.  

Manisa İl Jandarma Komu-
tanlığı Trafik Şube Müdürlüğü
ile Salihli İlçe Jandarma Ko-
mutanlığı'na bağlı 13. Trafik
Jandarması Timi tarafından
Trafik Haftası kapsamında
otobüs denetimi ve bilgilen-
dirme faaliyeti gerçekleştirildi.

Manisa Büyükşehir Belediye-
sine ait halk otobüsüne, Akhi-
sar Otogarı'ndan sivil trafik
personeli bindi. Otobüs, Sa-
lihli-Gölmarmara Devlet Kara-
yolu'nun (D-555-10) 50.
kilometresinde, jandarma
ekipleri tarafından durdurula-
rak trafik denetimine tabi tu-
tuldu. 

Denetim sırasında araç sü-
rücüsünün herhangi bir trafik

kuralı ihlali yapmadığı tespit
edildi. Sivil trafik personeli,
otobüste seyahat eden yolcu-
lara emniyet kemeri kullanma-
nın önemi hakkında
bilgilendirmede bulundu. 

Yetkililer, benzer denetim-
lerin Trafik Haftası boyunca
sürdürüleceğini belirterek, yol
güvenliği konusunda vatan-
daşların daha duyarlı olmaları
gerektiğine dikkat çekti. İha

Sivil jandarma yolcu gibi otobüse
binerek denetleme yaptı   

Sivil jandarma yolcu gibi otobüse
binerek denetleme yaptı   

çözümü Açık Kapı'da!   
Salihli’de sorunların 

MaNİSa’NIN Salihli ilçe Kaymakamı Ali Gül-
doğan, kamu kurumları ile vatandaşlar arasında
köprü görevi üstlenmek amacıyla hizmet yürüten
Açık Kapı’da vatandaşların taleplerini tek tek din-
ledi. Vatandaşlarla iletişimin kurulması, talepleri-
nin etkin ve hızlı bir şekilde alınarak takip

edilmesi ve sonuçlandırılması amacıyla Kayma-
kamlık girişinde hizmet veren Açık Kapı birimini
ziyaret eden Kaymakam Ali Güldoğan, tek tek
vatandaşların sorun ve taleplerini dinledi. 

Kaymakam Güldoğan, ilgili kurum müdürle-
rine gerekli talimatları verdi. İha  

Şehzadeler ilçesinde uyuşturucu sattığı
belirlenen şahsa jandarma ekipleri tarafından
MANİSA’NIN düzenlenen operasyonda çok sa-
yıda sentetik hap ile uyuşturucu madde ele geçi-
rilirken şahıs çıkarıldığı mahkemece adli kontrol
şartıyla serbest bırakıldı. Manisa’nın Şehzadeler
ilçesinde İl Jandarma Komutanlığına bağlı ekipler
tarafından uyuşturucu madde temin ettiği ve sat-
tığı belirlenen C.K. isimli şüpheliye operasyon
düzenlendi. Operasyonda 165 adet sentetik

uyuşturucu hap ile 3.70 gram uyuşturucu madde
ele geçirildi. 

Gözaltına alınan C.K. karakoldaki işlemleri-
nin ardından sevk edildiği mahkemece adli kont-
rol şartıyla serbest bırakıldı. İha

Uyuşturucu satıcısına adli
kontrollü serbestlik   
Uyuşturucu satıcısına adli
kontrollü serbestlik   

Kırkağaç’ta prestij caddelere
yeni çöp kovaları yerleştirildi

Kırkağaç Belediyesi, Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi
Kent Estetiği Daire Başkanlığı

ile ortak bir çalışmaya imza ata-
rak prestij caddelere yeni çöp
kovaları kazandırdı. Çalışmalar,
şehirde hem çevre temizliğini
hem de görsel estetiği artırmayı
amaçlıyor.

İlçenin en yoğun kullanılan
cadde ve sokaklarında gerçek-
leştirilen yerleştirme çalışmaları,
vatandaşların beğenisini ka-
zandı. Hem fonksiyonel hem de
estetik görünüme sahip yeni
çöp kovaları, şehrin siluetine
uyum sağlayacak şekilde tasar-

landı. Kırkağaç Belediyesi, bu
adımla birlikte daha yaşanabilir,
daha düzenli bir kent vizyonunu
da pekiştirmiş oldu. Kırkağaç
Belediyesi’nden yapılan açıkla-
mada şu ifadelere yer verildi:
"Temiz sokaklar, mutlu insanlar
demektir. Manisa Büyükşehir
Belediyemiz ile omuz omuza
vererek şehrimizi daha estetik,
daha yaşanabilir hale getirmek
için çalışıyoruz. Ortak akıl ve iş
birliğiyle Kırkağaç’ı geleceğe
taşıyoruz."
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Manisa OSB konutlarının temeli bugün atılıyor

Manisa Organize Sanayi
Bölgesi'nde işçilere yönelik
toplam 15 bin konutluk lojman
projesinin temeli bugün Sanayi
ve Teknoloji Bakanı Mehmet
Fatih Kacır tarafından atılacak. 

Türkiye’nin ilk organize sa-
nayi bölgesi bünyesindeki işçi
konutlarının temeli, Manisa’da
Sanayi ve Teknoloji Bakanı
Mehmet Fatih Kacır tarafından
bugün atılacak. Manisa OSB
ile Akgedik TOKİ Konutları ara-
sında kalan alanda toplam 15
bin lojmanlık bir yerleşim alanı
kurulması planlanıyor. İlk

etapta 3 bin 650 konut inşa
edilecek ve bu bölümün bir yıl
içinde tamamlanması hedefle-
niyor. Projenin yalnızca ba-
rınma değil, sosyo-kültürel
yaşamı da içine alacak şekilde
planlandığı vurgulandı.

Manisa OsB iŞÇi 
KOnUTLaRının

TEMELi aTıLaCaK!
Bünyesinde yerli ve yabancı

olmak üzere dünyanın birçok
sanayi kuruluşunu barındıran
Manisa Organize Sanayi Böl-
gesi Yönetimi son olarak bün-
yesine kattığı Çin’in Otomotiv
devi BYD’nin ardından şimdi
de Cumhurbaşkanlığı yatırım
ofisi ve Sanayi ve Teknoloji Ba-

kanlığı toplamda 15 bin konutu
projelendiren İşçi Lojman Pro-
jesi temeli 6 Mayıs Salı günü
yani bugün Sanayi ve Teknoloji
Bakanı Mehmet Fatih Kacır ta-
rafından atılacak.

Manisa Organize Sanayi
Bölgesi ile Akgedik TOKİ ko-
nutları arasında planlanan Tür-
kiye’nin en büyük ölçekli
Sanayi Bölgesinde bulunan
Fabrikalarda çalışan işçilere
yönelik lojmanları için aylar ön-
cesinde alt yapı çalışmaları
büyük bir hızla sürdürüldü. İlk
aşamada 3650 konutun bitiril-
mesi ön görülen projenin tama-
mını 15 bin konut oluşturuyor.
İlk aşaması bir yıl içerisinde bi-

tirilmesi ön görülürken tamam-
lanacak olan alan içerisinde
sadece konutların bulunmaya-
cağı ve sosyo-kültürel alanların
yer alacağı belirtildi. Yine Türki-
ye’nin ilk ara elaman yetiştiril-
mesine yönelik açılan Mostem
lisesinde gerçekleştirilecek
olan tören saat 13.00’de başla-
yacak.

Saat 14.00’de Lansman ve
temel atma törenine Sanayi ve
Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih
Kacır, Manisa Milletvekilleri,
Manisa Valisi Vahdettin Özkan,
Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek, Organize Sanayi
Bölgesi Başkanı Sait Türek,
OSB Yönetim Kurulu üyeleri,
Bölge Müdürü Funda Karabo-

ran, OSB Başkan Danışmanı
Nihat Akyol, İlçe Belediye Baş-
kanları, Organize Sanayi Böl-
gesinde bulunan Fabrikaların
sahipleri ve yöneticileri katıla-
cak.

Öte yandan Anadolu Ateşi
temel atma töreni öncesinde
gösteri yapacak.

“TÜRKiYE’DE BiR
iLK OLaCaK”

Organize Sanayi Bölgeleri
bünyesinde bir ilk olacak olan
lojman konutlarıyla ilgili bilgi
veren OSB Başkanı Sait Türek,
“Manisamız hem sanayi yö-
nünden aynı zamanda da ta-
rımsal yönden hızla gelişim
gösteriyor. Bu süreç iç ve dış
göçü beraberinde getirmesiyle

birlikte sanayi bölgemizdeki
fabrikalar üretime ciddi katkı
sağlayan işçilerimize yönelik
lojman projesini hayata geçire-
cek olmaktan büyük bir mutlu-
luk duymaktayız. OSB’deki
tüm birimlerimiz bu projenin
hayata geçmesi için gecesini
gündüzlerine kattılar. Böylesine
devasa konut projesinde biz-
lere sonsuz desteklerini esirge-
meyen Cumhurbaşkanımız
sayın Recep Tayyip Erdoğan
ve Sanayi ve Teknoloji Bakanı-
mız sayın Mehmet Fatih
Kacır’a teşekkür ediyorum. Ba-
kanımızın açıkladığı gibi önce-
likli olarak 3 bin 650
lojmanımızı tamamlamayı he-
defliyoruz” dedi.

Manisa'nın Salihli ilçe-
sinde düzenlenen "Sözleşmeli
Tarımsal Üretim" toplantısında

tarıma dayalı ilçe ekonomisi-
nin kalkınması amacıyla bilgi
alışverişinde bulunuldu. 

Manisa’nın Salihli ilçe-
sinde, Kaymakam Ali Güldo-
ğan başkanlığında

"Sözleşmeli Tarımsal Üretim"
konulu bir toplantı düzenlendi.
Toplantı, Salihli İlçe Tarım ve
Orman Müdürlüğü tarafından
Organize Sanayi Bölge Mü-
dürlüğü Toplantı Salonu’nda
gerçekleştirildi. Toplantıda Sa-
lihli ekonomisinin tarım ve
tarım sanayine dayalı olması,
bu alanda zaman zaman ya-
şanan arz talep dengesindeki

problemler, sanayicilerin ham-
madde temininde zorluklarla
karşılaşmamaları maksadıyla,
sağlıklı bir arz güvenliği sağla-
mak ve üretim potansiyeli yük-
sek olan ürünleri yetiştiren
üreticilerin bir araya gelerek,
sözleşmeli üretim modeliyle
üretim yapmalarını sağlamak
amacıyla bilgi alışverişinde
bulunuldu.

İlçe Tarım Müdürlüğünün
bilgilendirme sunumunun ar-
dından, karşılıklı görüş alışve-
rişinde bulunuldu. 

Toplantıya Kaymakam Ali
Güldoğan, Salihli OSB Yöne-
tim Kurulu Başkanı Muhittin
Bilget, İlçe Tarım ve Orman
Müdürü Ali Demir, Ziraat
Odası Başkanı Cem Yalvaç ile
davetliler katıldı. iHa 

Salihli’de ‘Sözleşmeli tarımsal
üretim’ toplantısı yapıldı   
Salihli’de ‘Sözleşmeli tarımsal
üretim’ toplantısı yapıldı   

mahalle hayırlarına katıldı   
Mücahit Arınç Demirci'de 

aK Parti MKYK Üyesi ve
Manisa Milletvekili Ahmet Mü-
cahit Arınç, Manisa'nın Demirci
ilçesinde düzenlenen kırsal ma-
halle hayır davet ve hıdırellez
etkinliklerine katıldı. 

Demirci'de her yıl bahar ay-
larında geleneksel olarak dü-
zenlenen hayır yemeği ve
hıdırellez etkinliklerine devam
ediliyor. Yapılan hayır yemeği
davetlerinde mahsullerin bere-

ketlenmesi, kuraklık yaşanma-
ması içinde yağmur duası ve
Kur'an-ı Kerim okunuyor. 

İlçeye bağlı Durhasan ve
Sayık mahallelerinde bu yıl dü-
zenlenen hayır yemeği ve hıdı-
rellez etkinliğine AK Parti
MKYK Üyesi-Manisa Milletve-
kili Ahmet Mücahit Arınç, Bele-
diye Başkanı Erkan Kara ve AK
Parti İlçe Başkanı Nurullah
Akgün de katıldı. 

Mahalle hayırlarına katılan

vatandaşlarla tek tek selamla-
şan Manisa Milletvekili Ahmet
Mücahit Arınç hem sohbet etti,
hem de taleplerini dinledi. 

AK Parti Manisa Milletvekili
Ahmet Mücahit Arınç, Durha-
san Mahallesinde 2024 yılı
Ağustos ayında İzmir'in Ber-
gama ilçesinde çıkan orman
yangınına müdahaleye gider-
ken geçirdiği trafik kazası so-
nucu şehit olan Şehit Ormancı
Şahin Dönertaş'ın babası Ali

Dönertaş ve ailesini de ziyaret etti. iHa 

Soma Termik Santrali emektarları 45 yıllık dostluğu kutluyor 
Manisa’nın Soma ilçe-

sindeki Soma Termik Sant-
rali’nin 'Park sahası'
bölümünde uzun yıllar görev
yapan emekli işçiler, 45 yıllık

dostluklarını sürdürüyor. Her
yıl geleneksel hale gelen bu-
luşmaların yedincisi bu yıl So-
ma’da duygusal anlara sahne
oldu.   

Manisa’nın Soma ilçesinde
1980’li yıllardan itibaren Soma
Termik Santrali’nin aynı vardi-
yasında çalışan işçiler, emekli-
liklerinin ardından da bağlarını

koparmadı. Bu yılki buluş-
mada hem eski günler anıldı
hem de vefat eden mesai ar-
kadaşları dualarla yad edildi. 

Etkinliğin öncülerinden
Mustafa Ali Demir, "Park sa-
hasında çalışmak özel bir me-
ziyettir. Bu ruhu yaşatmaya
devam ediyoruz" derken, bir
diğer emektar Mustafa Kaya
ise, "Bu buluşmalar dayanış-
manın simgesi. İnşallah se-
neye de birlikte oluruz."
ifadelerini kullandı. 

Etkinliğe ilk kez katılan Nail
Çelik ve Erhan Ergörmüş de
organizasyonun anlamına dik-
kat çekerek, bu birlikteliğin

ülke için örnek teşkil ettiğini
vurguladı.

Emekçilerin yıllar süren
dostluğunun önemine dikkat

çeken Ergörmüş, dayanışma
ve vefa kültürünü yeni nesil-
lere aktarmayı sürdüreceklerini
anlattı. iHa 
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Dün Ankara’da Manisalılar Mesir ve Daya-
nışma Derneğinin artık geleneksel hale gelmiş
keşkek günüydü. Ankara’daki Manisalıların bir-
çoğu aileleriyle birlikte, çoluk çocuk oradaydı-
lar. 

Bugün de İzmir Demircililer Derneğinin Bor-
nova’daki dernek binalarının önündeki yeşil
alanda geleneksel keşkek günü vardı. İzlenim-
lerimi sizlere nakledeceğim ama önce keşkeğe
aşina olmayanlar için biraz fikir vermek istiyo-
rum

Keşkek Anadolu coğrafyasının geleneksel
kültürünün bir parçasıdır. Kimilerine göre Orta
Asya’dan Anadolu’ya intikal eden yörük Türk-
menlerin beraberlerinde getirdikleri mutfağın
bir ürünüdür. Ermenilere göre ise kedilerinin
herise, herse, harisa adını verdikleri et, buğday
ve yağla zenginleştirilmiş yemeğin Türkleşmiş
halidir. 

Kimilerine göre ise Nusayrilerin inancına
göre Hz. Muhammet’in veda haccı dönüşü Hz.
Ali’ye bu yemeğin pişirilerek halka dağıtılması
emrini verdiği rivayet olunur. O yüzden Alevi
inancında da keşkek bazı özel günlerde yapılır
ve topluca yenir.

Anadolu Rumlarının adetlerinde de Mer-
yem Ana yortusunda yapılan ayinlerde topluca
keşkek yemek vardır.

Şimdi, birçok okurumuzun “vay be! Bizim
keşkek de neymiş?” dediğini duyar gibi oluyo-
rum. Peki, bu kadar değişik kesimlerin keşkeği
sahiplenmeleri de nereden çıktı?

2011 yılında Türkiye’nin başvurusu üzerine
UNESCO keşkeği “Somut olmayan dünya kül-

türel mirası” listesinde Türkiye adına tescille-
miştir

Bu tescil sonrası Ermeni ve Rum asıllı va-
tandaşlar yemeği sahiplenme duygusuyla ma-
kaleler yayınlayarak yemeğin geçmişi ile ilgili
bazı ayrıntıları dile getirmişlerdir. Öyle veya
böyle keşkek bu topraklara mal olmuş özel bir
yemektir. 

Yıllarca Osmanlı egemenliği altında kalan
bölgelerde yaşayan farklı halkların birbirlerinin
mutfaklarından etkilenmemeleri mümkün
müdür? İtalya’da pizza, İran ve Yunanistan’da
Pita adıyla bilinen bizim pidemiz çok farklı şe-
killerde pişirilir. 

Ülkemizde bile Karadeniz’de farklı, Nazil-
li’de, Manisa’da, Bafra’da ve başka bölgelerde
de farklı şekillerde pişer. 

Şanlıurfa, Gaziantep, Adana ve birçok yö-
rede yapılan lahmacun da Arapça kökenli bir
sözcüktür ve Halep, Şam gibi yörelerden gel-
miştir. 

Gaziantep’te baklavacılığın gelişmesi de
Lozan’dan sonra Fransız egemenliğinde kalan
Şam’dan Antep’e yerleşen baklava ustası Türk-
ler sayesindendir. 

Baklava Gaziantep dışında farklı şekillerde
de yapılır, örneğin İç ve batı Anadolu’da ceviz-
lisi yapılır, Beypazarı’nda 40 katlısı ünlüdür. İs-
tanbullu Rumlarla mübadiller Yunanistan’a
götürmüşler şimdi sahip çıkıyorlar. 

Kadayıfa kadaifi, bizim cacığın susuzuna
caciki diyorlar. Yani sonuna i harfi koydunuz
mu Yunan işi oluyor. 

İmam bayıldıya, Patlıcan İmam diyorlar. Biz
de onların kokoretsi dedikleri sokak yemeğini
de almışız kokoreç demişiz. 

Demem o ki yıllarca bir arada yaşamış top-
lumların mutfaklarının da etkilenmemesi müm-
kün değil.

Biz tekrar dönelim keşkeğe. Ben hemen her
yerde keşkek yedim. 

Kimisi daha sulu bırakıyor, kimisi iri taneli
yapıyor ama Demirci keşkeği bol etli oluyor ve
dövüle, dövüle macun kıvamına getiriliyor üze-
rine de az bir salçayla kızgın tereyağı dökülü-

yor, doğrusu ben daha iyisini yemedim.
Esnaf lokantalarında et suyu ile keşkeği

yapıyor eti ise üzerine tas kebap koyuyorlar ve
adına da keşkekli kebap diyorlar. Amasya’da,
Merzifon’da da keşkeği özenerek yapıyorlar
ama Demirci’ninkinin yerini tutmuyor.

Beni en çok şaşırtan olay ise Gökçeada’da
cereyan etti. Tamamı Rum vatandaşlarımızdan
olan Tepeköy’e gittik tesadüf o gün aynı bizim
hayır yemekleri, yağmur duaları ve hıdrellez
yemekleri gibi imece usulü toplu yemekleri

varmış. 
Meryem Ana yortusu sebebiyle düzenleni-

yormuş. Atina ve Yunanistan’ın birçok yerinden
gelen akrabaları, torun torba kalabalık bir ce-
maat vardı. Bizi de davet ettiler oturduk bir ma-
saya salata, iç pilav ve kızarmış oğlak etinden
oluşan yemeğimizi afiyetle yedik. Köy meyda-
nındaki yemeğin bizimkilerden tek farkı Ouzo
ve biralardı.

Köy halkı ve konukları sarhoş oluncaya
kadar içip dans ettiler. Biz de Yunt Dağı ve De-
mirci, Gördes dağ köyleri yollarını aratmayan
daracık yoldan endişe ettiğimiz için erken kalk-
tık. Veda ederken köy muhtarı Dimitri ertesi
günü Marmaras Kilisesindeki ayinden sonra
keşkek ikram edileceğini söyledi. Bilmiyormuş
gibi yaptım keşkeğin ne olduğunu sordum. 

Tarif aynen bizim keşkek gibiydi, hatta on-
larda tüm köy erkeklerinin sırayla kazanda keş-
kek dövdüğünü de söyledi.

Marmaras yolu toprak ve taşlıymış, alçak
araçlar için risk teşkil ediyormuş gidemedik.

Gelelim dünkü keşkek gününe. Yoğun bir
katılım vardı.

İstanbul, İzmir, Bursa dernek başkanları ve
yöneticileri de vardı da vardı. Derneğin yeni
başkanı genç kardeşimiz Serdar Günüzümcü,
başkanlığı devrettikten sonra Manisa Dernekler
Federasyonu Genel Başkanı olarak görev alan
dostumuz Recep Gezinti ve Keşkeği en güzel
yapan kentin Demirci Belediye Başkanı Erkan
Kara bugünün ikram sahibi olarak kısa birer
hoş geldin konuşması yaptılar.

Müzik dinletisi ve ardından Kuvayı milliye

kıyafetli bir küçük evladımız bize zeybek oy-
nadı ve hoşça vakit geçirdik bol bol keşkek
yedik.

İkram o kadar boldu ki çok kimse kaplarına
doldurup gelemeyen yakınlarına da götürdü.

Geçtiğimiz yıllara kıyasla siyasilerin ilgisi
zayıftı. Keşkek davetlerini hiç kaçırmayan Bü-
lent Arınç yoktu ama oğlu Mücahit oradaydı.
Takıldım, babanı bekliyorduk dedim kısa bir
sohbet ettik.

Doğrusu babası gibi mütevazı duruşunu ve
vatandaşa karşı yakın ilgisini onda göremedim,
daha henüz siyasete ısınamamış. CHP genel
başkanı Özgür Özel’i de gözlerimiz aradı. 

Dün Konya’da mitingi vardı ama bu etkinlik
de haftalar önce biliniyordu ve Konya eskortla
birbuçuk, iki saat bir mesafede istense saatler
ayarlanabilir ekibiyle gelip selam verip yola
devam edebilirdi. 

AKP’nin diğer vekilleri, CHP, İyi Parti ve
MHP’li vekiller neredeydi? Ben söyleyeyim.
Artık ön seçim yapılmıyor, liderler adayları be-
lirliyor. Yani muhterem zevatın vatandaşa ihti-
yacı yok, keşkek günü de neymiş?

Tam klavye başında yazımı hazırlarken tel-
evizyonlarda, CHP Genel Başkanı Özgür
Özel’e yapılan saldırı haberi dönüyordu. 

Bu saldırıyı siyaset kurumuna, demokra-
siye, arzuladığımız barış ve hoşgörü iklimine
bir darbe olarak niteliyor ve şiddetle lanetliyo-
rum. Artık bu gibi görüntüleri görmek istemiyo-
ruz, telef, itlaf, hain, terörist gibi sözleri siyaset
dilinde duymak istemiyoruz. 

Tıpkı bir hafta önceki Mesir Festivalinde ve
dünkü keşkek gününde sergilenen dostluk, da-
yanışma, hoşgörü ve birlik ortamının siyasette
de olmasını istiyoruz.

Buğday berekettir, keşkek de bizim özel
günlerimizin, sünnet, düğün, anma, hayır ye-
mekleri gibi toplantıların başyemeğidir, keza
aşure de öyledir.

Böyle toplumsal barışa, kucaklaşma ve da-
yanışmaya, birliğe, dirliğe, katkı verecek bu
kabil günlerin çoğalması temennisiyle hepinize
sağlıklar dilerim.

SİYASET ARENASI

NACI AKIN

naci.akin45@gmail.com

KEŞKEK

SAADET Partisi Genel İdare
Kurulu Üyesi Mustafa Erduran ,
Saadet Partisi Manisa İl Baş-
kanı Zekai Yılmaz, Yunusemre
İlçe Başkanı Harun Keskin ve
Saruhanlı İlçe Başkanı Sezai
Zeytinli il ve ilçe yönetim kurulu

üyeleriyle birlikte Manisa Yunu-
semre Kenan Evren Sanayi Si-
tesi’ni ziyaret etti .

Heyet, sanayi esnafının so-
runlarını birebir dinledi. Esnafın
talep ve sorunları üzerinde du-
ruldu. İşletmelerin mevcut du-
rumu, ekonomik gelişmeleri ve
sıkıntıları konuşuldu.

Saadet Partisi Genel İdare
Kurulu Üyesi Mustafa Erduran
yaptığı açıklamada "Türkiye
genelinde yapmış olduğumuz
çalışmanın bir benzerini arka-
daşlarımız ile birlikte Kenan
Evren Sanayi Sitesi’n de yaptık.
Hem seçim sonrası arkadaşla-
rımızın derdini dinlemek , halkı-
mız, vatandaşımız, emeklimiz,
esnafımız, memurumuzun du-
rumunu ve sıkıntılarını sormak
için geldik. Vatandaşımızın ver-
miş olduğu cevap ortada. Tür-
kiye'nin ve televizyonların
gündeminde vatandaş yok.
Maalesef iktidar ve muhalefetin
çekişmesi var. Vatandaş bu çe-
lişme altında ezilmek istemiyor.
Kendi gündeminin kendi derdi-
nin konuşulmasını istiyor" dedi.

BİR DOKUNDUK
BİN AH İŞİTTİK

Saadet Partisi Manisa İl

Başkanı Zekai Yılmaz ise  va-
tandaşları dinleyip yerel esna-
fın sıkıntılarını göz önünde
bulundurarak çalışmalarını
sürdüreceklerini belirtti.

Başkan Zekai Yılmaz "Bir
dokunduk bin ah işittik. Esna-
fımız problemleri var. Sıkıntıları

var. 
Bunların başında en bü-

yüğü ise girdi maliyeleri ve
dükkan kiraların yüksek ol-
ması" dedi.

Ziyareti gerçekleştiren Saa-
det Partisi heyeti, esnafın ya-
şadığı sıkıntıları dinleyerek

çözüm önerileri üzerine değer-
lendirmelerde bulundu. 

Vatandaşların geçim müca-
delesinin her geçen gün daha
da zorlaştığı gözlemlenirken,
işletme sahipleri destek meka-
nizmalarının artırılmasını talep
etti. 

Saadet Partisi heyeti küçük sanayi
sitesi esnafını dinledi
Saadet Partisi heyeti küçük sanayi
sitesi esnafını dinledi
Saadet Partisi heyeti küçük sanayi
sitesi esnafını dinledi

Eğitim çalışanlarının gözü MEB’den gelecek haberde
TÜM Eğitim Çalışanları

Sendikası (TEÇ-SEN) Genel
Merkez Disiplin Kurulu Üyesi
ve Manisa İl Başkanı Bülent
Ecevit Özbek, Milli Eğitim Ba-
kanlığı’na (MEB) görevde yük-
selme ve unvan değişikliği
sınavlarının bir an önce açık-
lanması çağrısında bulundu.
Özbek, "Eğitim çalışanlarının
gözü kulağı, MEB’den gelecek
haberdedir" dedi.

Başkan Bülent Ecevit

Özbek, Mart 2021’de yapılan
son unvan değişikliği sınavının
üzerinden dört yılı aşkın bir
süre geçtiğini hatırlatarak, "Bu
süreçte binlerce eğitim çalı-
şanı kariyer hedeflerini ertele-
mek zorunda kaldı.  Ayrıca
son görevde yükselme sınav-
larında da birçok kadro boş
kaldı. Örneğin 1552 memur ve
288 şef kadrosu sınav sonrası
doldurulamadı" dedi.

“BELİRSİZLİK VE 
KAYNAK İSRAFI 

SORUNU”

Özbek, yönetmelikte sınav
takvimiyle ilgili
açık bir dü-
zenleme-
nin
bulun-
mama-
sının,
çalı-
şanları
sürekli
bir belir-
sizlik
içinde bıraktı-
ğını ifade etti. 

Ayrıca MEB’in bünyesin-
deki nitelikli personel yerine

dışarıdan hizmet alımı
yapmasının kaynak is-

rafına yol açtığını be-
lirterek, "Bakanlık
bünyesinde görev
yapan mühendis,
tekniker ve teknis-
yenler değerlendiril-

meden, müşavirlik
firmalarına milyon-

larca lira ödenmesi
doğru değil" diye ko-

nuştu.

TEÇ-SEN’DEN 3057
İMZALI KAMPANYA

Sendika olarak başlattıkları
"Kariyerin Önünden Engeller
Kaldırılsın" kampanyasında 3
bin 57 imza topladıklarını belir-
ten Özbek, bu imzaların
MEB’e iletildiğini ve sınav tak-
viminin bir an önce açıklan-
ması gerektiğini yinelediklerini
söyledi.

Özbek, MEB Personel
Genel Müdürü Bülent Çiftçi ile
yapılan görüşmelerde de bu
konuyu ana gündem olarak

belirlediklerini aktardı.
“LİYAKAT VE 
VERİMLİLİK 
VURGUSU”

Özbek, "Adil, şeffaf ve za-
manında yapılacak sınavlar,
eğitim çalışanlarının motivas-
yonunu artıracak, liyakat siste-
minin işlemesini sağlayacak
ve eğitim sisteminin genel ve-
rimliliğine katkı sunacaktır" di-
yerek açıklamasını sonlandırdı.

TEÇ-SEN olarak sınav sü-
reçlerinin takipçisi olmaya
devam edeceklerini ifade etti. 

YENİDEN Refah Partisi

Şehzadeler İlçe Başkanı İbra-
him Şahin ve yönetimi, Ma-
nisa Bitlisliler Kültür ve

Dayanışma Derneği Başkanı
Cevdet Çiçek’i ziyaret etti.
Başkan İbrahim Şahin, 10 Ni-
san’da mazbatasını aldığını ve
ilçe başkanı olarak göreve
başladığını belirterek, “STK’lar
bizim için çok önemli. 

Manisa’daki derneklerimizi
ziyaret etmeye devam ediyo-
ruz” dedi. Başkan İbrahim
Şahin, Başkan Cevdet Çiçek
ve yönetimine misafirperver-
likleri için teşekkür etti.  Çiçek
ise ziyaretten duyduğu mem-
nuniyeti ifade ederek, Yeniden Refah Partisi ilçe yönetimine teşekkürlerini sundu ve başa- rılar diledi. Haber Merkezi 

YRP’den hemşeri derneğine ziyaretYRP’den hemşeri derneğine ziyaret
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Zirai don felaketinden etkilenen Manisa’da İl Tarım ve Orman Müdürü Metin Öztürk, gelecek sezon için çarpıcı uyarılarda bulundu

MANİSA İl Tarım ve
Orman Müdürü Metin Öztürk,
il genelinde etkili olan zirai
don olayının, doğru müdaha-
leler yapılmazsa sadece bu
sezonu değil, gelecekteki yıl-
ları da riske atabileceği uyarı-
sında bulundu.

Manisa İl Tarım ve Orman
Müdürü Metin Öztürk, geçtiği-
miz dönemde etkili olan zirai
don olayının sadece bu se-
zonu değil, gelecek yılları da
riske atabileceği konusunda

üreticileri uyardı. Bağların sa-
hipsiz bırakılmaması gerekti-
ğini belirten Öztürk, yapılacak
müdahalelerin gelecekteki ve-
rimi garanti altına alacağını
vurguladı.

MANİSA’DA YETKİlİlEr 
SAHAYA İNDİ

İl Müdürü Öztürk, 9-13
Nisan 2025 tarihleri arasında
Manisa genelinde etkili olan
zirai don olayının bağcılık üze-
rinde ciddi zararlara yol açtı-
ğını açıkladı. Öztürk, don
olayının hemen ardından 184
teknik personelin sahaya sevk

edilerek geniş çaplı hasar tes-
pit çalışmalarına başladıklarını
ve tarım sigortası yaptıran
üreticilerin zararlarının TAR-
SİM tarafından değerlendiril-
diğini bildirdi. 

Öztürk, “Tarım sigortası
yaptıran üreticilerimizin zarar-
larıyla ilgili olarak TARSİM Ku-
rumu kendi prosedürleri ve
takvimi çerçevesinde değer-
lendirme sürecini sürdürmek-
tedir.” açıklamasında
bulundu. 

BAĞlArA 
MÜDAHAlE EDİN

Öztürk, zirai donun sa-
dece mevcut se-
zonu değil,
doğru mü-
dahaleler
yapılma-
dığı tak-
dirde
gele-
cek se-
zonları
da riske
atabile-
ceği uyarı-
sında
bulundu. Öz-
türk, “Ancak ka-
muoyunun da bilmesini isteriz
ki, yaşanan don olayı sadece
içinde bulunduğumuz sezonu
değil, doğru müdahaleler ya-
pılmazsa gelecek sezonları da
riske atabilecek niteliktedir. 

Asmanın fizyolojik yapısı

gereği, bu yıl gelişecek sür-
günler, 2026 yılında

ürün verecek çu-
bukları oluştura-

caktır. Bu
nedenle,
zarar gören
bağlarda
bitki bes-
leme, top-
rak işleme
ve zirai mü-

cadele uygu-
lamalarının

kesinlikle ihmal
edilmemesi, bağla-

rın sahipsiz bırakılma-
ması bir sonraki sezon için
büyük önem taşımaktadır.”
dedi.

“ÜrETİCİlErİMİZE 
DESTEK VErMEYE 
DEVAM EDİYOruZ”

Tarım ve Orman İl Müdür-

lüğü olarak üreticilere teknik
destek vermeye ve sahada
bilgi paylaşımına devam ettik-
lerini belirten Öztürk, tüm üre-
ticileri gecikmeden gerekli
bakım işlemlerini yapmaya
çağırdı. Öztürk, “Üreticilerimi-
zin bağlarını bu zor dönemde
yalnız bırakmaması, yapılacak
her bakım işleminin gelecek
yılki ürünün teminatı olduğunu
unutmaması gerekmektedir.
Bu kapsamda, İl Müdürlüğü
olarak üreticilerimize teknik
destek vermeye, sahada bilgi
paylaşımı yapmaya devam
ediyoruz.  Tüm üreticilerimizi
bağlarında gerekli bakım iş-
lemlerini gecikmeden yap-
maya davet ediyoruz. 

Tekrar geçmiş olsun dilek-
lerimi iletiyor, ilimiz ve ülkemiz
üreticileri için afetsiz bir sezon
diliyorum” dedi.

Manisalı bağcılara önemli uyarı
Gelecek yılları çöpe atmayın
Manisalı bağcılara önemli uyarı
Gelecek yılları çöpe atmayın

Son günlerde Manisa bağlarını saran zeytin pamuklu bit, Kırkağaç’taki zeytin bağlarına zarar vermeye 
başladı… Kırkağaç Ziraat Odası Başkanı Emin Özarı konuya ilişkin açıklamalarda bulundu

Manisa'da 2025 yılı tarım

sezonu pek de istenilen şe-
kilde başlamadı. Ege Bölge-
si'nde etkili olan zirai don

olayının ardından, şimdi de
zeytin pamuklu bit, Manisa
bağlarına zarar vermeye baş-
ladı. Geçen seneye göre daha
fazla görülen zeytin pamuklu
bit üreticiler için yeni bir tehdit
oluştururken, oda başkanları
ve ilçe tarım müdürlükleri de
gerekli uyarıları yaparak mü-
cadele için önerilerde bulunu-
yor.

Salihli İlçe Tarım ve Orman
Müdürlüğü'nün ardından,
Kırkağaç Ziraat Odası Başkanı
Emin Özarı da sosyal medya
üzerinden üreticileri zeytin pa-
muklu bitinin zararları ve bu
zararlıyla nasıl mücadele edi-

leceği konusunda bilgilendirdi.
Özarı, “Zeytin pamuklu biti-

nin larvaları zeytin somakla-
rında tomurcuk sapları ve
sür gün uçlarında bitkinin öz
suyunu emerek, ağaçların ve
sürgünlerin zayıflamasına,
çiçek ve çiçek tomurcuklarının
dökülmesine neden olarak za-
rarlı olurlar.” dedi. 

“NEMlİ VE BuDAMA
YAPIlMAMIŞ

ZEYTİNlErDE 
gÖrÜlÜr”

Kırkağaç Ziraat Odası Baş-
kanı Emin Özarı, zeytin pa-
muklu bit zararlısı ile
mücadeleye ilişkin şu açıkla-

malarda bulundu: “Zeytinde
pamuklu biti, genellikle ilkba-
har aylarının yağışlı geçtiği
nemli ve budama yapılmamış
zeytinliklerde, zeytinin çiçek-
lenme döneminde zararlı ola-
bilmektedir. 

Aynı dönemde zararlı olan
zeytin güvesi çiçek nesline
karşı bir ilaçlama yapılmışsa,
bu zararlıyı hedefleyen ayrı bir
ilaçlamaya gerek yoktur. Zey-
tin güvesine karşı ilaçlama ya-
pılmayan bahçelerde ise,
ağaçların sadece yoğun zarar
görmüş somakları ilaçlanmalı-
dır. 

Böylece doğal düşmanların

fazla zarar görmesi önlenecek
ve bunlar, somaklardaki zararlı
ile beslenecekleri için, bahçe-
deki doğal denge korunmuş
olacaktır.”

Zeytin pamuklu bitine karşı
mücadele için Ziraat Odası
Başkanlığı'ndan bilgi alınabile-
ceğini belirten Özarı sözlerini
şöyle tamamladı: “İlaçlamanın
mutlaka gerekli olması ha-
linde, zeytin pamuklu bitinin
en uygun mücadele zamanı,
sürgün uçlarında ilk pamuk-
lanmalar görüldükten 10 gün
sonra başlamak üzere çiçek-
lenme zamanına kadar olan
dönemdir.”

Zeytin pamuklu biti Kırkağaç’ı sardı!Zeytin pamuklu biti Kırkağaç’ı sardı!

Soma Belediyesi, mayıs ayı
olağan meclis toplantısını ilk
kez kapalı salon dışında, kentin
tarihi mahallesi Darkale’de ger-
çekleştirecek.

Soma Belediyesi, kent kül-
türünü ve katılımcı belediyecilik
anlayışını bir araya getiren
örnek bir uygulamaya imza atı-
yor. Belediye bugün saat
19.00’da yapılacak olan olağan
meclis toplantısını Darkale Ma-
hallesi’nde, halka açık şekilde
düzenleyecek.

Tarihi dokusuyla dikkat

çeken Darkale Mahallesi, bu
özel buluşmaya ev sahipliği ya-
pacak. 

Toplantının açık havada ve
otantik bir atmosferde gerçek-
leştirilmesiyle birlikte, hem So-
malıların karar alma süreçlerine
doğrudan tanıklık etmesi hem
de Darkale’nin değerlerinin
daha geniş kitlelere tanıtılması
amaçlanıyor.

Soma Belediye Başkanı
Sercan Okur, bu anlamlı buluş-
manın önemine dikkat çekerek,
“Katılımcılık ilkelerimizle bir-
likte, şehrimizin tarihi ve kültü-
rel değerlerini de ön plana

çıkarmak istiyoruz. Darkale’nin
eşsiz atmosferinde gerçekleşti-
receğimiz bu meclis toplantısı,
hemşehrilerimizle bir araya ge-
lerek ortak karar alma kültürü-
müzü güçlendirecek hem de
Darkale’mizin güzelliklerini tüm

Soma’ya ve hatta ötesine du-
yurmamıza vesile olacak.”
dedi.

Başkan Okur, Darkale’nin
tarihi atmosferinde gerçekleşe-
cek toplantıya tüm Somalıları
davet etti.

Soma Belediyesi Mayıs ayı meclis
toplantısı Darkale’de yapılacak!
Soma Belediyesi Mayıs ayı meclis
toplantısı Darkale’de yapılacak!

TurguTlu Belediyesi Te-
mizlik İşleri Müdürlüğü ekipleri
‘Daha temiz bir Turgutlu’ için
çalışmalarına tüm hızıyla
devam ediyor. Bu kapsamda
kent genelinde çöp konteyner-
leri yenilendi, servis bekleme
durakları temizlendi.   

Turgutlu Belediyesi Temiz-
lik İşleri Müdürlüğü ekipleri,
kent sağlığını korumak ve çevre
kirliliğini önlemek amacıyla ça-
lışmalarına devam ediyor. Yapı-

lan kontroller sonucunda kent
genelinde eskimiş ya da tahrip
olmuş konteynerler tespit edile-
rek program dahilinde yenileni-
yor. 

Temizlik İşleri Müdürlüğü
ekipleri; Atatürk Bulvarı, Piyale-
oğlu Caddesi ve Akçakmak Yo-
lu’nda çok sayıda yeni
konteynerleri konumlandırdı. 

Ana arterlerde sürdürülen
çalışmaların önümüzdeki gün-
lerde de devam edecek ve top-

lamda 200 adet yeni çöp kon-
teyneri kent genelinde konum-
landırılacak. 

Turgutlu Belediyesi Temiz-
lik İşleri Müdürlüğü ekipleri,
kent genelindeki temizlik çalış-
malarına servis bekleme durak-
larını da dahil etti. Günlük
hayatın önemli noktalarından
biri olan bu alanlar, Temizlik İş-
leri Müdürlüğü ekipleri tarafın-
dan temizlenerek daha hijyenik
hale getirildi.

Özellikle yoğun kullanılan
Pazartesi Pazarı, Dede Korkut,
Bayramyeri ve İstasyonaltı Ma-
hallesindeki duraklarda yapılan
temizlik çalışmalarında duraklar
yıkanarak toz, kir ve biriken
atıklardan arındırıldı. 

Turgutlu Belediyesi Başkan
Yardımcısı ve Temizlik İşleri
Müdürü Evren Erbaş Ser,
"Ekiplerimiz, Turgutlu’yu daha
temiz, daha sağlıklı bir yer ha-
line getirmek için gece gündüz

demeden çalışıyor. Bu kap-
samda kentimizin temiz bir gö-
rünüme sahip olması için çöp
konteynerlerinin düzenli olarak

kontrolünü yapıyor, dezenfekte
ediyor ve eskimiş olanları yeni-
leriyle değiştiriyoruz." diye ko-
nuştu. İHA  

Turgutlu Belediyesi’nde bahar temizliği   Turgutlu Belediyesi’nde bahar temizliği   
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Özgür Özel’in kızı İpek Özel’e ölüm tehdidi: “Bu gece hazır ol, bu filmin sonu mezarlık olur”

Bu ülkede sonunda bu da oldu!
CHP Genel Başkanı Özgür

Özel’e yönelik saldırının ardın-
dan, saldırgan adına açılan
sahte bir sosyal medya hesa-
bından Özel’in kızı İpek
Özel’in açık adresi paylaşıla-
rak tehdit mesajları paylaşıldı.

Cumhuriyet Halk Partisi
Genel Başkanı Özgür Özel’e
yönelik saldırının ardından
tehditlerin boyutu tehlikeli bir
seviyeye ulaştı.

Saldırgan adına açılan
sahte bir sosyal medya hesa-
bından yapılan paylaşımda,
Özgür Özel’in kızı İpek Özel’in
açık adresi yayımlandı. 

Paylaşımda yer alan “Bu
gece hazır ol, bu filmin sonu
mezarlık olur” ifadesi kamuo-
yunda infial yarattı.

ÖZGÜr ÖZeL’e 
YumruKLu sALDIrI

CHP Genel Başkanı Özgür

Özel, TBMM Başkanvekili ve
DEM Parti İstanbul Milletvekili
Sırrı Süreyya Önder için Pazar
günü saat 11.00’de Atatürk
Kültür Merkezi’nde düzenle-
nen anma törenine katıldı.
Tören bitiminde de beraberin-
dekilerle sohbet ederek
AKM’den çıkan Özel’e, kala-
balığın arasında bekleyen bir
kişi yumruk attı. 

Saldırı anı bir kişinin cep
telefonu kamerasına anbean
yansıdı.

66 yaşındaki Selçuk T. ol-
duğu belirlenen saldırgan, bir
süre Özel’in gelmesini bekledi.
CHP Lideri’nin yaklaştığı anda
da yumruk salladı. Özel, yü-
züne aldığı darbeyle sarsılır-
ken, korumalar ve partililer
etten duvar örerek CHP Li-
deri’ni çembere aldı.

21 YIL ÖnCe 2 

ÇOCuĞunu 
KATLeTTİ

CHP Lideri Özel’e saldıran
66 yaşındaki Selçuk T.’nin 8
Mayıs 2004 tarihinde 2 çocu-
ğunu öldürüp, bir çocuğunu
yaraladığı, yargılandığı davada

da 2 kez müebbet ve süreli
hapis cezalarına çarptırıldığı
ortaya çıktı. 

Şahıs, 16 yıl hapis yattıktan
sonra, 2020 yılında şartlı tah-
liye ile serbest bırakıldı.

Haber merkezi 

1925 yılında kurulan Manisa Barosu, 100. yılını kutladı… Baro Başkanı Av. Sevgi Başak Yeşil, konuşmasında hukuk devleti, meslek onuru ve baroların önemine vurgu yaptı

Manisa Barosu, 100. yılını kutluyor
mAnİsA Barosu, kuruluşu-

nun 100. yılını bir törenle kut-
ladı. Adalet Sarayı bahçesinde
Atatürk Anıtı önünde gerçek-
leştirilen törende, hukuk ve
adalet vurgusu öne çıktı.

Manisa Barosu Başkanı Av.
Sevgi Başak Yeşil’in çelenk su-
numu ile başlayan tören, yap-
tığı konuşmayla devam etti.
Yeşil, baronun bir asırlık müca-
delesine ve Cumhuriyet değer-
lerine olan bağlılığına dikkat
çekti. Törene AK Parti MKYK
Üyesi ve Manisa Milletvekili
Mücahit Arınç, Manisa Büyük-
şehir Belediyesi 1. Hukuk Mü-
şaviri Mahir Sağlam,
Şehzadeler Belediye Başkanı
Gülşah Durbay, Yunusemre Be-
lediye Başkanı Semih Balaban
ve CHP Yunusemre İlçe Baş-
kanı Mehmet Arslan katıldı.

“100 YILDIr 
KOrKmADAn, 
YILmADAn…”

Manisa Barosu’nun
1925’ten bu yana mesleğin
onurunu ve hukuk devletinin
temel ilkelerini yılmadan savun-
duğunu belirten Başkan Sevgi
Başak Yeşil, “Manisa Barosu
bundan tam 100 yıl önce, 1
Mayıs 1925 tarihinde kuruldu.
Tam 100 yıldır her türlü zorluk
ve engelleme çabalarına rağ-
men, mesleğimizi, Atamızın ilke
ve devrimlerini, Cumhuriyetimi-
zin değerlerini durmadan kork-
madan ve yılmadan savunmayı
sürdürdük. Hukuka ve hukukun
üstünlüğüne olan özlem ve ihti-
yacın arttığı bugünlerde çağ-
daş, demokratik, laik ve sosyal
hukuk devleti ilkeleri ile Cum-
huriyet kazanımları ışığında
Manisa Barosu avukatları ola-
rak adaletin tecellisi için tüm
gücümüzle çalışmayı sürdüre-
ceğiz.” dedi.

“ÖrGÜTLÜ mÜCADeLe 
OLmADAn mesLeK 

sAVunuLAmAZ”
Avukatlık mesleğinin karşı

karşıya kaldığı zorluklara da
dikkat çeken Yeşil sözlerine
şöyle devam etti: “Mesleğin
korunmasında güçlü baronun
ne denli önem arz ettiği hepimi-
zin malumudur. 

Çünkü dünya üzerindeki
hiçbir meslek, örgütlü bir mü-
cadele olmadan varlık kazana-
mamış ya da varlığını devam
ettirememiştir. Hepimiz çok iyi
biliyoruz ki, mesleğimizi ya-
parken tek başımıza vereceği-
miz bir mücadele, bir baro
çatısı altında vereceğimiz ör-
gütlü mücadele kadar güçlü
ve etkili olmayacaktır.

Bu sebeple yurttaşın hak-
larını, yargının bağımsızlığını,
hukuk devletinin temel ilkele-
rini savunabileceğimiz güce ka-
vuşabilmek için öncelikle
Barolarımızı güçlendirmeliyiz.
Baro; savunmanın örgütlü sesi,
avukatlık mesleğinin hak ve
onurunun korunduğu ve yaşa-
tıldığı o köklü ve büyük örgüt-
tür.”

“BAsKILArA 
KArŞI

DurmAYA DeVAm
eDeCeĞİZ”

Baroların görevlerini yerine
getirmesinin zaman zaman hu-
kuki ve cezai yaptırımlarla karşı
karşıya bırakıldığını ifade eden
Yeşil, bu baskılara karşı asla
boyun eğmeyeceklerini vurgu-
layarak şöyle konuştu: “Men-
subu olmaktan gurur
duyduğunuz 100 yıllık baro-
muzun şemsiyesi altında, yal-
nızca yurttaşlarımızın haklarını
değil, mesleğimizin onurunu,
yargının bağımsızlığını, hukuk
devletinin temel ilkelerini de
savunmaya kararlı olduğunu-
zun altını bir kez daha çiziyo-
ruz. 

Avukatlık mesleğinin icra-
sını zorlaştıran hukuki, ekono-
mik ve sosyal engellerin
yanında avukatların mesleki
faaliyetleri nedeniyle yargısal
ve idari baskılara maruz bıra-
kılmasını, kamu gücünü elinde
bulunduran merciler tarafın-
dan meslek örgütlerinin işlev-

siz hâle getirilmeye çalışılma-
sını, baroların kanundan kay-
naklı görevlerini yerine
getirmelerine ilişkin işlemleri-
nin dahi hukuki ve cezai yaptı-
rımlara konu edilmesini asla
kabul etmiyoruz.” 

Manisa Barosu Başkanı Av.
Sevgi Başak Yeşil, konuşma-
sını şöyle sonlandırdı: “Manisa
Barosu olarak tam 100 yıldır

devam ettirdiğimiz hak hukuk
ve adalet mücadelemiz, karar-
lılıkla, yılmadan ve yorulmadan
daha nice 100’lerce yıl devam
edecektir. 

Manisa Barosu olarak kur-
tuluşumuzun 100. yılının guru-
runu,  mutluluğunu, sevincini
ve coşkusunu tüm meslektaş-
larımızla ve kamuoyu ile pay-
laşıyoruz.”

Yunusemre Belediyesi,
Üçpınar Mahallesi’nde hayata
geçirdiği iki önemli projeyle
hem mahalle sakinlerini sevin-
dirdi hem de vefa örneği gös-
terdi.   

Mahallelerin ihtiyaçları, va-
tandaşların taleplerine duyarsız
kalmayan Yunusemre Beledi-
yesi, Üçpınar’da yaptığı parka
eski beldenin efsanevi ve tek
belediye başkanı Yasin Halat’ın
ismini verdi. Yine beldede özel-
likle futbola büyük emek vermiş
merhum Şaban Nişli’nin ismini
de futbol sahasına verdi. Üçpı-
nar Muhtarı Levent Ay yaptığı
konuşmada projeleri mahallele-
rine kazandıran Yunusemre Be-
lediye Başkanı Semih Balaban
ve ekibine teşekkür etti. Tö-
rende duygusal anlar yaşaya-
rak gözyaşlarına hakim
olamayan Şaban Nişli’nin ab-
lası Gülser Gürdergen çalış-
mada emeği olan herkese
teşekkür etti. 

Parka ismi verilen Üçpı-
nar’ın efsanevi belediye baş-

kanı Yasin Halat açılan parkın
yalnızca kendine değil mahal-
leye gönül vermiş herkese gös-
terilen bir vefa olduğunu dile
getirerek, "Sözlerime bu parkı
adıma vererek bana bu gururu
yaşatan herkese teşekkür ede-
rek başlamak istiyorum.

Burada doğup büyüdüğüm
sokaklarında yürümekten onur
duyduğum adımı taşıyan bir
parkın açılışında sizlerle birlikte
olmanın gururunu yaşıyorum.
Her şeyden önce şunu ifade
etmek isterim ki bu park yal-
nızca bir yeşil alan değil, birlikte
soluk aldığımız sevinçleri ve
hüzünleri birlikte yaşadığımız
bu beldede ortak hatıralarımızın
vücut bulduğu bir mekandır.
Açılan bu park şahsım adına
değil mahalleye gönül vermiş
herkes adına bir vefadır. Gör-
evim süresince elimden geleni
en iyisini yapmaya gayret ettim.
Bu yolda zaman zaman yorul-
duk, sınandık. Ama hiçbir
zaman inancımızı, insanlığımıza
duyduğumuz sevgiyi yitirmedik.

Çünkü bu topraklara hizmet
etmek bana her zaman bir va-
zife değil, bir şeref oldu.

Bu parkta çocuklarımızı oy-
narken, yaşlılarımızı dinlerken
gençlerimizi ne Alırken ben de
huzurla diyeceğim ki biz elimiz-
den geleni yaptık. Burası sizlere
emanet. Bu vesileyle parkın ya-
pımında emeği geçen tüm
kurum ve çalışanlara bana bu
onuru layık gören siz değerli
hemşehrilerime ve hayatım bo-
yunca desteklerini esirgemeyen
aileme gönülden teşekkür ede-
rim" dedi. 

Konuşmasına CHP Genel
Başkanı Özgür Özel’e yapılan
saldırıyı kınayarak başlayan Yu-
nusemre Belediye Başkanı Ba-
laban, "Genel Başkanımız
Özgür Özel'e yapılan alçakça
saldırıyı kınıyoruz. Özgür Özel
yalnız değildir.

Ve Cumhuriyet Halk Parti-
si'nin lideri değil toplumsal mu-
halefetin lideridir" dedi. 

"Vefa bizim için en önemli
olgudur" diyen Belediye Baş-

kanı Balaban törende yaptığı
konuşmada, "İnsan olmanın en
önemli özellikleri vefa ve em-
pati yapabilmektir. Bize her
zaman rol model olmuş, Türki-
ye’de ender görülen hem bele-
diyeyi açmış, hem de
kapatarak belediyenin tek bele-
diye başkanı olma özelliğini ta-
şıyan partimize de toplumsal
mücadeleye de büyük emek
veren abimize parka ismini ve-
rerek bir lütuf sunmuyor; ona
yakışanı yapıyor, hakkını teslim
ediyoruz. 

Ne yazık ki Üçpınar’a geçti-
ğimiz 10 yılda ciddi bir yatırım
gelmedi. Bize düşen görev 10
yıldır dışlanan, ötekileştirilen
Üçpınar’a liyakatlı bir şekilde
hak ettiği değeri vermektir"
diye konuştu. 

YunTDAĞI’nA Yenİ 
YATIrImLAr YOLDA 

Bölgede yapılacak yatırım-
lara da değinen Başkan Bala-
ban açıklamasını şu sözlerle
tamamladı: "Belediyesi olarak
ayrım yapmıyoruz. Bize oy ver-

sin, vermesin her köye, her ma-
halleye eşit hizmet yapıyoruz.
Seyitli Mahallemizde partimize
beş altı o ya çıkıyor ya çıkmı-
yor. Ama Seyitli’ye söz verdik.
Oraya da halı sahayı yaptık, ya-
kında güzel bir törenle açaca-
ğız. Karakılınçlı Mahallemizde
de düğün salonumuzun teme-
lini bu yıl içerisinde atacağız.
Parti olarak insan, köy, mahalle
ayrımı yapmıyoruz. Şaban Nişli.
Bu da önemli bir vefa. Biz farklı
bir isim düşünmüştük.

Meclisten de o kararı almış-
tık ama Yasin abi ve Levent
Muhtarım uyardı. Geri adım
attık. Şaban Nişli’nin ailesi de

değerli bir aile. Sevgiyle, say-
gıyla anıyoruz. Onun da adını
ölümsüzleştirdik. Ayrım yapma-
dan, borçları bahane etmeden
yapabildiğimiz kadar hizmetleri
yapacağız. 

Gülşah başkanım, Ferdi
başkanım el ele Manisa'yı özle-
nen günlere hak ettiği yerlere
getireceğiz. 

Tekrar emeği geçen herkese
teşekkür ediyorum." Konuşma-
ların ardından davetlilerle bir-
likte parkın ve futbol sahasının
açılışı yapıldı. Futbol sahasını
gezen Başkan Balaban, oyna-
nan maçın da başlama vuru-
şunu yaptı. İHA  

Yunusemre’de bir günde iki açılış Yunusemre’de bir günde iki açılış 
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PİYASALARDA SON DURUM MANİSA TİCARET BORSASI 
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ÇEKİRDEKSİZ KURU ÜZÜM

STANDART PAMUK

MUAMELE YOKTUR

9.142 6 Mayıs 2025 SalıMUAMELE YOKTUR8
SAYFA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 1200 TL
Yıllık   : 1800 TL ZAYi iLANI: 500 TL

Yerel süreli yayın

: Burhan AKDEMİR
: Didem ALTINAY

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 2500 TL   + KDV 4000 TL  +KDV
YARIM 5000 TL   + KDV 7000 TL + KDV
TAM 7500 TL   + KDV     12000 TL + KDV

SÜRMANŞET
4500 TL + KDV

6 Mayıs 2025 SalıSayı: 6075

*1 Ocak 2025 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 16

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

Emtia piyasalarında Fed, Çin ve arz endişesi
Dünya Bankasının nisan

ayı Emtia Piyasaları Görünüm
Raporu'na göre, küresel emtia
fiyatlarının 2025'te yüzde 12,4,
2026'da ise yüzde 4,8 düşmesi
bekleniyor.

Emtia piyasalarında, ABD ile
Çin arasında gümrük tarifeleri
konusunda müzakere umutları-
nın güçlenmesi ve ABD'de
açıklanan güçlü tarım dışı istih-
dam verisi etkili olurken, piya-
salar haftayı karışık bir seyirle
tamamladı.

ABD'de tarım dışı istihda-
mın nisanda 177 bin kişi arta-
rak beklentilerin üzerinde
gerçekleşmesi ve işsizlik oranı-
nın yüzde 4,2 seviyesinde sabit
kalması, ABD Merkez Bankası-
nın (Fed) faiz indirimine yönelik
beklentileri zayıflattı. Para piya-
salarında temmuz ayı için faiz
indirimi olasılığı artarken, hazi-
ran ihtimali zayıfladı.Fed'in ge-
lecek hafta faiz oranını sabit
bırakması beklenirken, yatırım-
cıların odağı Fed Başkanı Je-
rome Powell'ın açıklamalarına
çevrildi.

Bu gelişmelerle yatırımcıla-
rın güvenli liman talebi azalır-
ken, tahvil faizlerinde sınırlı bir
artış görüldü. ABD 10 yıllık tah-
vil faizi haftayı yüzde 4,31 sevi-
yesinde tamamladı. Dolar
endeksi de yüzde 0,5 artışla
100 seviyesine yükseldi ve bu
durum varlık fiyatları üzerinde
satış baskısını artırdı.

Dünya Bankasının nisan ayı
Emtia Piyasaları Görünüm Ra-
poru'na göre, küresel emtia fi-
yatlarının 2025'te yüzde 12,4,
2026'da ise yüzde 4,8 düşmesi
bekleniyor. Bu düşüşün, Kovid-
19 sonrası dönemde ilk kez fi-
yatları 2015–2019
ortalamasının altına indireceği
öngörülüyor.

Küresel piyasalarda risk iş-
tahının artması, ABD-Çin tica-
ret müzakerelerine yönelik
iyimserlik ve Çin'deki düşük li-
kidite koşulları, güvenli liman
talebini zayıflatarak değerli me-
tallerde satış baskısına yol açtı.

Dünya Bankası jeopolitik

belirsizliklerin etkisiyle altın fi-
yatlarının bu yıl yeni bir rekor
kırmasını beklerken, altın fiyat-
larının 2026'ya kadar yüksek
seyrini sürdüreceğini ve Kovid
öncesi döneme göre yüzde
150 üzerinde kalacağını öngö-
rüyor.

Altın fiyatları, önceki hafta
test ettiği 3.500 dolarlık rekor
seviyeden düşmeye devam
ederek haftayı 3.241 dolardan
tamamladı.

Bu gelişmelerin etkisiyle ons
bazında fiyatlar, altında yüzde
2,3, platinde yüzde 1,2 ve gü-
müşte yüzde 3,3 azalırken, pa-
ladyumda yüzde 1,2 arttı.

Çin etKisiyle 
talep zayıflaDı

Baz metallerde, Çin'in eko-
nomik yavaşlaması, ticaret ge-
rilimleri ve sektör bazlı özellikle
otomotiv ve batarya teknolojile-
rindeki dönüşümler birçok ra-
porda etkili rol oynarken,
yatırımcıların gözü, yeni üretim
kesintileri ve Çin'den gelebile-
cek destekleyici adımlara çev-
rildi.

Öte yandan, Dünya Ban-
kası, baz metallerde Çin'in za-
yıflayan talebi ve ticaret
gerilimleri nedeniyle 2025-2026
döneminde düşüş eğiliminin
devam etmesini bekliyor.

Bakır fiyatları, artan arz ve

zayıf talep görünümüyle değer
kaybetti. Uluslararası Bakır Ça-
lışma Grubu (ICSG), 2025-2026
yıllarında toplam 500 bin tonluk
küresel arz fazlası beklendiğini
açıkladı. Kurum, bu fazlanın
temel nedenini ABD Başkanı
Donald Trump'ın uygulamaya
koyduğu yeni gümrük tarifeleri
sonrası beklenen talep daral-
ması olarak gösterdi.

Çin'de imalat faaliyetlerin-
deki yavaşlama ve küresel tica-
ret gerilimlerinin sürmesi,
yatırımcıların risk iştahını zayıf-
latırken, Zambiya ve Şili gibi
önde gelen üretici ülkelerden
gelen güçlü arz sinyalleri, bakır
fiyatlarında aşağı yönlü baskıyı
artırdı.

Uluslararası Kurşun ve
Çinko Çalışma Grubu (ILZSG),
2025'te kurşun piyasasının üst
üste üçüncü kez arz fazlası ve-
receğini açıkladı. Elektrikli araç-
lara geçişle kurşun-asit akülere
olan talep daralırken, otomotiv
sektöründeki yavaşlama da
baskıyı artırdı.

Uluslararası Nikel Çalışma
Grubu (INSG) verilerine göre,
nikel piyasası 2025'e yaklaşık
100 bin tonluk bir arz fazlasıyla
başladı. Endonezya'nın üretimi
2017'de 358 bin tondan
2023'te 2,2 milyon tona yükse-
lerek dünya arzının yarısını

aşarken, bu artışta Çinli şirket-
lerin rafinaj teknolojilerindeki
gelişmeleri de önemli rol oy-
nadı.

Nikel fiyatları, arz fazlası en-
dişelerine rağmen değer kay-
betmezken, lityum-demir-fosfat
(LFP) gibi nikel içermeyen ba-
taryaların kullanımının artması
da fiyatlar üzerindeki baskı ya-
ratıyor. Alüminyum fiyatlarında
da değer kaybı yaşanmazken,
fiyatlar üzerinde etkili olan ge-
lişmeler arasında Goldman
Sachs'ın nisan ayı raporuna
göre, Trump yönetiminin çelik
ve alüminyuma getirdiği yeni
tarifelerin küresel büyümeyi ya-
vaşlatacağı ve bunun 2025'te
580 bin tonluk arz fazlasına yol
açacağı beklentisi öne çıktı.

Ayrıca, Çin'in üretimi hükü-
metin kapasite sınırlamalarına
rağmen yılın ilk çeyreğinde
yüzde 2,6 artarak arz fazlası
beklentilerini güçlendirdi.

Bu gelişmelerle baz metal-
lerde tezgah üstü piyasada bu
hafta fiyatlar libre bazında ba-
kırda yüzde 4,1, kurşunda
yüzde 0,7 ve çinkoda yüzde
1,5 azalırken, alüminyumda ve
nikelde yüzde 0,1 arttı.

petrolDe arz 
beKlentisi

Petrol fiyatları değer kaybe-
derken, dünyanın iki büyük tü-

keticisi arasındaki ticaret sava-
şının yol açtığı talep endişeleri
ve artan arz fazlası beklentileri
fiyatların düşmesinde etkili
oldu.

Petrol İhraç Eden Ülkeler
Örgütü (OPEC) ve bazı üretici
ülkelerden oluşan OPEC+
grubu üyesi 8 ülkenin üretim ar-
tışına devam edeceği beklentisi
piyasalardaki arz fazlalığı endi-
şelerini besliyor.

Dünya Bankasının yayınla-
dığı raporda, enerji fiyatlarının
bu yıl yüzde 17,4 gerileyerek
son 5 yılın en düşük seviyesine
inmesi, Brent petrolün ise
2026'da varil başına 60 dolara
kadar düşmesi bekleniyor. Ra-
porda, elektrikli araçların yay-
gınlaşması, petrol talebini
sınırlayan başlıca etken olarak
öne çıkıyor. Bu gelişmelerle bu
hafta Brent petrolün varil fiyatı
yüzde 6,9 azalırken, New York
Ticaret Borsası'nda işlem
gören doğal gazın İngiliz termal
birimi (MMBtu) cinsinden fiyatı
da yüzde 17,1 değer kazandı.

abD ihracatınDa
yüKseliş

Tarım emtia fiyatları, ABD
Tarım Bakanlığı verileri, küresel
arz kesintileri ve yeniden canla-
nan ihracat gelişmeleriyle haf-
tayı karışık bir seyirle
tamamladı.

ABD'nin haftalık ihracatı
güçlü seyrederken, mısırda
Meksika, soyada Çin, buğ-
dayda ise Nijerya en büyük alı-
cılar oldu.

ABD merkezli kooperatif
bankası CoBank'a göre, Mek-
sika, ABD'nin tarım ihracatında
Kanada'yı geride bırakabilir.
Ancak ekonomik yavaşlama ve
pesodaki değer kaybı ise bu
eğilimin devamlılığına engel
olarak görülüyor. Ayrıca hava
koşulları da yakından izlenir-
ken, ABD'de ekim takvimi ya-
ğışlar nedeniyle aksıyor ve
Mississippi Nehri'ndeki sel fe-
laketi ise tahıl lojistiğini olum-
suz etkiliyor.

Öte yandan, dünya bankası,
gıda fiyatlarının 2025'te yüzde

7 gerileyeceğini tahmin eder-
ken, bu durumun kırılgan ülke-
lerdeki insani yardım çabalarına
katkı sunabileceği belirtildi.

Birleşmiş Milletler Gıda ve
Tarım Örgütü (FAO), 2024–2025
sezonu için küresel tahıl stok
tahminini 868,2 milyon tona
düşürdü, bu seviye son üç yılın
en düşük düzeyi olarak kayde-
dildi. Ayrıca FAO, küresel gıda
fiyat endeksinin gümrük tarife-
lerindeki belirsizliklerin etkisiyle
nisan ayında bir önceki aya
göre yüzde 1 artarak Mart
2023'ten bu yana en yüksek
seviyeye ulaştığını açıkladı.

Bu gelişmelerle bu hafta
Chicago Ticaret Borsası'nda
kile başına fiyatlar soya fasul-
yesinde yüzde 0,4 , pirinçte
yüzde 2,5 ve mısırda yüzde 3
azalırken, buğdayda yüzde 2,3
arttı.

yağışlar KaKao
fiyatını basKılaDı

Kakao fiyatları, dünyanın en
büyük üreticisi Fildişi Sahili'nde
nisan sonunda görülen yoğun
yağışların çiftçileri memnun et-
mesiyle geriledi. Normalin üze-
rindeki yağmurlar, nisan-eylül
arasındaki ara hasadın son
dönem gelişimini destekleyerek
üretimin beklentilerin üzerinde
gelebileceğine işaret etti. Arzın
artacağı endişesi ise fiyatlar
üzerinde baskı oluşturdu.
Şeker fiyatları da değer kaybe-
derken, Birleşmiş Milletler Gıda
ve Tarım Örgütü (FAO) verilerine
göre, nisan ayında küresel
şeker fiyat endeksinin yüzde
3,5 gerilemesi fiyatlar üzerinde
etkili oldu. Bu düşüşün temel
nedeni olarak, küresel ekono-
miye ilişkin belirsizlikler ve bü-
yüme kaygıları nedeniyle
talepteki zayıflama gösterildi.

Bu gelişmelerle ABD'de faa-
liyet gösteren emtia borsası In-
tercontinental Exchange'te
libre bazında fiyatlar, şekerde
yüzde 5 ve pamukta yüzde 2,3
azalırken, kahvede yüzde 4,3
yükseldi. Kakaonun ton başına
fiyatı ise haftayı yüzde 5,1 aza-
lışla tamamladı. aa

Kariyer.net
CEO'su Fatih Uysal, yap-
tıkları araştırmalara göre,
çalışanların yüzde 78'inin
uzaktan ya da hibrit ça-
lışma modelini tercih etti-
ğini belirtti.

Çalışma yaşamındaki
dönüşüm ve değişen iş
gücü beklentileri, şirket-
leri hibrit ve uzaktan ça-
lışma modellerine
yönlendirirken, bu süreç
kurum içi iletişimden çalı-
şan deneyimi politikala-
rına kadar pek çok
alanda yapısal değişimi
zorunlu kılıyor.

Çalışanların haftanın
belirli günlerinde ofiste,
kalan günlerinde ise
uzaktan çalıştığı esnek
bir düzeni ifade eden
"hibrit" veya işlerin tama-
men fiziksel ofisten ba-
ğımsız bir şekilde

yürütüldüğü "uzaktan ça-
lışma" modelleri, şirketle-
rin operasyonel
giderlerini azaltma, büyük
şehirlerde zaman ve
enerji kayıplarını en aza
indirme, iş gücünü daha
verimli kullanma ve per-
sonel memnuniyetini ar-
tırma hedeflerine aynı
anda yanıt veren bir
çözüm olarak öne çıktığı
görülüyor. 

Yapılan araştırmalar
da nitelikli iş gücünün
evden çalışma ortamını
tercih ettiğine işaret edi-
yor.

Kariyer.net Üst Yöne-
ticisi (CEO) Fatih Uysal,
konuya ilişkin AA muha-
birine yaptığı değerlendir-
mede, nitelikli iş gücüne
sahip olmak isteyen işve-
renlerin artık çalışan bek-
lentilere uyum

sağlamalarının kaçınılmaz
hale geldiğini söyledi.

Uysal, "Günümüzde,
uzaktan çalışma ve hibrit
çalışma modelleri nitelikli
iş gücünü elde tutmak
adına önemli bir rol oynu-
yor.

Üstelik sadece yete-
nekleri elde tutma konu-
sunda değil, yetenek
kazanımı konusunda da
çalışma modeli kritik bir
etken." dedi.

Hibrit ve uzaktan ça-
lışma uygulamalarının
yalnızca birer esneklik
modeli olmadığını dile
getiren Uysal, aynı za-
manda çalışanların aidi-
yet duygusu, bireysel
anlam arayışı ve yaşam
dengesi açısından kritik
rol oynadığını vurguladı.İş
gücünün ve özellikle
genç yeteneklerin, işve-
renlerden daha fazla es-
neklik ve anlamlı iş
beklentisi içerisinde oldu-
ğunu ifade eden Uysal,
şöyle devam etti:

"Global Yeteneklerin
Şifresi' araştırmamıza
göre, iş gücünün öncelikli
beklentisi hem globalde
hem de Türkiye'de 'iş gü-
vencesi' oldu.

İş güvencesinin ar-
dından Türkiye'deki çalı-
şanlar 'finansal getiri' ve

'kariyer gelişimi' kriterle-
rini önceliklendiriyor. 

Globalde ise iyi bir iş
yaşam dengesi, finansal
getirinin önünde yer alı-
yor."

Uysal, İş Yerinde Psi-
kolojik Güvenlik başlığı
altında 1500'den fazla
katılımcıyla gerçekleştir-
dikleri araştırmanın so-
nuçlarını da paylaşarak,
çalışanların beklentilerinin
ve değerlendirme kriterle-
rinin giderek daha fazla
"güven" kavramı etra-
fında toplandığını göz-
lemlediklerini aktardı.

Wellbees işbirliğiyle
Sabancı Üniversitesi Yö-
netim Bilimleri Fakültesi
danışmanlığında yürütü-
len Esneklik Araştırma-
sı'nda ise çalışanlarda
tükenmişlik hissinin dik-
kat çekici düzeyde arttı-
ğını belirten Uysal,
araştırmaya katılan ve Z
ile Y kuşaklarını temsil
eden grubun yaklaşık
yüzde 74'ünün düşük
esenlik düzeyine sahip
olduğunu kaydetti.

Uysal, bu sonucun
yalnızca Türkiye ile sınırlı
olmadığını kaydederek,
McKinsey tarafından ya-
pılan küresel araştırma-
larda da dünya genelinde
çalışanların yüzde

43'ünün bütünsel sağlığı-
nın iyi olmadığının ortaya
konduğunu ifade etti.

ABD merkezli uluslar-
arası araştırma şirketi
Gallup'un 2024 Küresel İş
Yeri Raporu'na göre, yö-
neticilerin yüzde 30'unun,
çalışanların ise yalnızca
yüzde 23'ünün işlerine
bağlılık gösterdiğini anla-
tan Uysal, bu sonuçların
şirketlerin bu alanda
daha fazla yol kat etmesi
gerektiğini ortaya koydu-
ğunu dile getirdi.

Uysal, "Çalışan bağlılı-
ğının işe yansıması ise ol-
dukça kapsamlı
diyebiliriz. 

Yüksek çalışan bağlı-
lığı sağlayabilen şirket-
lerde çalışan devamsızlığı
yüzde 78, iş kazaları
yüzde 63, genel kalite ku-
surları ise yüzde 32
düşüş gösteriyor. 

Şirket karında ise
yüzde 23 artış sağlanıyor. 

Ayrıca çalışan refa-
hında da yüzde 70 iyi-
leşme gözlemleniyor. 

Bu bulgular, çalışan
bağlılığının sadece çalı-
şan memnuniyetine değil,
aynı zamanda şirketin
genel performansına da
doğrudan etki ettiğini
gösteriyor." görüşlerini
kaydetti. aa

Nitelikli iş gücü uzaktan ve hibrit çalışma
modeline sahip şirketlere kayıyor

Nitelikli iş gücü uzaktan ve hibrit çalışma
modeline sahip şirketlere kayıyor
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Bugün ilişkilerde karşınızdaki kişiden beklenmedik
tavırlar görebilirsiniz. Esnek olursanız, bu dalgalan-
maları büyütmeden geçebilirsiniz. 

Partnerinizin veya iş çevrenizdeki kişilerin farklı bek-
lentileri sizi şaşırtabilir. Değişime direnmek yerine
küçük adımlarla uyum sağlamaya çalışın. Bugün yu-
muşak kalmak uzun vadede işinize yarar.

Günlük planlarınızda ani değişiklikler olabilir,
özellikle iş arkadaşlarınızla. Esprili ve hafif bir ta-
vırla ilerlerseniz her şey yoluna girer. Katı planlar
yapmadan günü akışına bırakmanızda fayda var.

Aşk hayatınızda veya çocuklarla ilgili konularda küçük
sürprizlerle karşılaşabilirsiniz. Hemen büyük sonuçlar çı-
karmak yerine biraz zaman tanıyın. Bugün sabrınız, iliş-
kilerinizi koruyacak.

Evde veya aile ortamında beklenmedik gerginlikler yaşa-
nabilir. Olayları büyütmek yerine küçük bir değişimle
enerjiyi rahatlatabilirsiniz. Bugün esnek olmak size evde
huzur kazandırır.

Sözleriniz yanlış anlaşılabilir veya duyduklarınız sizi
şaşırtabilir. Hemen düzeltmeye çalışmak yerine
biraz izlemekte fayda var. Bugün her şeyi çözmek
zorunda olmadığınızı kendinize hatırlatın.

Maddi konularda veya değer verdiğiniz şeylerde
farklı görüşlerle karşılaşabilirsiniz. Acele karar ver-
mek yerine birkaç gün beklemek daha doğru olur.
Bugün küçük esneklikler büyük stresleri önler.

İnsanlardan gelen beklenmedik tepkiler sizi şa-
şırtabilir. Kontrol etmek yerine akışa bırakırsa-
nız, değişimin yükünü hafifletebilirsiniz. Bugün
bırakmayı seçtiğiniz şeyler, size özgürlük geti-
recek.

İç dünyanızda eski meseleler yeniden aklınıza dü-
şebilir, özellikle eski ilişkiler veya ortaklıklar konu-
sunda. Büyük kararlar almak yerine sadece gözlem
yapmanız daha iyi olur. 

Arkadaşlarınız veya sosyal çevrenizle ilgili sürpriz
gelişmeler yaşayabilirsiniz. Hemen tepki vermek ye-
rine biraz zaman tanıyın. Bugün odak noktanız baş-
kaları değil, kendi hedefleriniz olsun.

Kariyerinizde veya toplum önündeki duruşunuzda
ufak sarsıntılar olabilir. Değişime direnmek yerine
farklı bir yöntem denerseniz avantaj elde edebilirsi-
niz. 

Uzaklarla, eğitimle veya seyahatle ilgili planlarınızda
değişiklikler gündeme gelebilir. Olayları akışa bırak-
mak size fazlasıyla iyi gelecek. Bugün şartlar değişse
de, sonunda lehinize dönecek.

TürKİyE Gençlik ve Eğitime Hizmet Vakfının
(TÜRGEV) gençlere sanatsal ifade alanı sunmak
amacıyla kurduğu Güzel İşler Fabrikası (GİF) Orkes-
trası, Lütfi Kırdar Kongre ve Sergi Sarayı'nda kon-
ser verdi.

Türkiye'nin farklı şehirlerinden ve meslek grupla-
rından gönüllü kadınların oluşturduğu orkestra, kla-
sik müzik eserlerinin yanı sıra Anadolu'nun kültürel
mirasından seçilmiş özel bir repertuvarı dinleyicilere
sundu.

TÜRGEV Yönetim Kurulu Başkanı Hatice Akıncı
Yılmaz, konser öncesinde basın mensuplarına yap-
tığı açıklamada, TÜRGEV'in ilk olarak öğrencilere
güvenli bir eğitim ve barınma desteği sağlamak
üzere yola çıktığını söyledi.

Yılmaz, "Özellikle barınma noktasında öğrencile-
rimiz için sadece güvenli bir barınma değil, aynı za-
manda kültürel, sosyal anlamda gelişimlerini de
sağlamak üzere pek çok çalışmalar yaptık.

Fakat bunun artık yeterli olmadığını bir süre
sonra gördük.

Gençlerimizin eğitim, sosyal, kültürel, akademik
ihtiyaçları değişti. Bu noktada düşündük taşındık ve
Güzel İşler Fabrikası'nı kuralım dedik." ifadelerini
kullandı.

Bu oluşumun öğrencilerin sosyal ağ kurmaları,
network oluşturmaları için güvenli bir alan teşkil et-
tiğine işaret eden Yılmaz, "Öğrencilerimizin hayalle-
rini odağımıza aldık. 

Onların gelecekle alakalı yapmak istediklerini
birlikte konuştuk. Geleceğe dair neler düşlediklerini,
hayal ettiklerini beraber masaya yatırdık. Sonra-
sında GİF'ler ile hem bizim sanat atölyelerimiz hem
de akademik, kültürel söyleşilerimiz, projelerimiz or-
taya çıktı." dedi.

Hatice Akıncı Yılmaz, bu konserin de Güzel İşler
Fabrikası'nın nadide bir eseri olarak ortaya çıktığını
aktararak, şu bilgileri verdi:

"GİF Orkestrası'nın aslında bir geçmişi var. Bun-
dan dört sene evvel kuruldu ve içerisinde en çok
gençlerin yer aldığı ve sadece genç kızlar tarafın-
dan idare, organize edilen, bütün enstrümanların
genç kızlar tarafından çalındığı, birlikte dayanışma
içinde hareket ettikleri bir yapı haline geldi. 

Yani orkestra, sadece sanatsal anlamda bir ça-
lışma olmaktan çıkarak bir dayanışma, birliktelik,
kuşatıcılık haline geldi."

Orkestrada farklı coğrafyalardan ve meslek
gruplarından insanların bir araya gelmesine ilişkin
Yılmaz, en başta hedefledikleri şeyin bu olduğunu
söyledi. Yılmaz, şu değerlendirmelerde bulundu:

"Gençlerimizin beraber, ortak bir kültür tasavvu-
ruyla hareket etmeleri bizim için çok önemliydi.

Bu noktada aslında bizim de desteklerimizle
doğal bir ekosistem oluşmuş oldu. 

Orkestradakiler, çok farklı alanlarda akademik
çalışmaları olan ya da meslekleri olan gençlerimiz.

Bu insanlar bir yandan da GİF Orkestrası'nda
profesyonel niteliğe yakın bir çalışma sergiliyorlar,
diğer yandan da hem sahne arkasında hem sah-
nede birbirleriyle büyük bir dayanışma içindeler.
Hata yaptıkları zaman birbirlerine destek çıkıyorlar.
Yapıcı eleştirilerle birbirlerini geliştiriyorlar. 

Biz de hayalimizin gerçek olduğunu görüyoruz
ve bu bizi çok mutlu ediyor."

GİF Orkestrası, İstanbul’da
müzikseverlerle buluştu

MANİSA'NIN Turgutlu
ilçesinde, 6. Yerel Tohum
Takas ve Bahar Şenliği
gerçekleştirildi.

Turgutlu Belediyesi,
Turgutlu Doğa Yaşam Kül-
tür Derneği ve Kent Kon-
seyi ortaklığında, Irlamaz
Rekreasyon Alanı'nda ya-
pılan programda ata to-
humlar sergilenerek

bilgilendirme yapıldı, katı-
lımcılara ücretsiz yerel
tohum, fide ve çiçek dağı-
tıldı.

Programda yerel to-
humların takası yapılırken,
çeşitli el emeği ürün stant-
ları, atölye çalışmaları ve
çocuklara yönelik etkinlik-
lerle baharın coşkusu hep
birlikte yaşandı. 

Ekolojik farkındalığı ar-
tırmayı amaçlayan şen-
likte; hem doğaya duyarlı
üretimin ve yerel tohumla-
rın önemi vurgulandı hem
de yüzlerce tohum, gele-
ceğe taşınmak üzere el
değiştirdi.

Yerel Tohum Takas ve
Bahar Şenliği’ne Turgutlu
Belediye Başkanı Çetin

Akın ile birlikte Gölmar-
mara Belediye Başkanı
Cem Aykan, CHP Turgutlu
İlçe Başkanı Hasan Ayma,
CHP Gölmarmara İlçe
Başkanı Ferdun Seven-
bige, Turgutlu ve Gölmar-
mara Belediye meclis
üyeleri, muhtarlar ve çok
sayıda Turgutlulu katıldı.

Turgutlu Belediye Baş-
kanı Çetin Akın, “Beledi-
yemiz, YAŞAMDER ve
Kent Konseyimizin iş birli-
ğiyle düzenlediğimiz Yerel

Tohum Takas ve Bahar
Şenliğimizi, birbirinden
renkli etkinliklerle gerçek-
leştirdik. Bizler bu etkinlik-
lerle hem farkındalık
yaratmak istiyoruz hem de
yerel tohumlarımıza sahip
çıkmak istiyoruz. Tur-
gutlu’muza baharın coş-
kusunu taşıyan bu güzel
günde emeği geçen her-
kese ve şenliğimize katılan
tüm hemşehrilerimize yü-
rekten teşekkür ederim”
dedi. AA 

Turgutlu’da yerel tohum takas
ve bahar şenliği yapıldı
Turgutlu’da yerel tohum takas
ve bahar şenliği yapıldı

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi Konservatuvarı
Çok Sesli Gençlik Ko-
rosu, Antalya’da Akdeniz
Üniversitesi’nin düzenle-
diği 2. Akdeniz Üniversi-
tesi Korolar Festivali’nde
sahne aldı. Koro, şef
Arcan Hacer Aydınlı yö-
netiminde, sahne hakimi-
yeti, koro disiplini ve
estetik görünüm alanla-
rında gösterdiği üstün

performansla jüri tarafın-
dan başarı ödülüne layık
görüldü.

AKDENİZ Üniversitesi,
çok sesli korolara etkinlik-
lerini sergileme fırsatı ver-
mek, korolar ve üyeleri
arasındaki sosyal ilişkileri
güçlendirmek, Türk ve
dünya koro edebiyatından
seçkin örnekleri daha fazla
izleyiciye ulaştırmak ama-
cıyla 2. Akdeniz Üniversi-

tesi Korolar Festivali dü-
zenledi. Festival süre-
since, farklı illerden ve
ülkelerde gelen 25 koro,
iki gün boyunca birbirin-
den başarılı performans-
lara imza attı.

Etkinlik kapsamında,
koroların performansları-
nın yanı sıra söyleşiler ve
ortak konserler de düzen-
lendi.

Şef Arcan Hacer Ay-
dınlı yönetimindeki Manisa
Büyükşehir Belediyesi
Konservatuvarı Çok Sesli
Gençlik Korosu da festi-
vale katılarak, bir konser
verdi. 

Koro, gösterdiği başa-
rılı performansla Prof. Dr.
Seval Köse, Koro Şefi
Masis Aram Gözbek ve
Koro Şefi Muhip Şanal gibi

değerli isimlerin yer aldığı
değerlendirme kurulu tara-
fından “Sahne hakimiyeti,
koro disiplini ve estetik
görünüm” başarı ödülüne
layık görüldü.

Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi Konservatuvarı

Çok Sesli Gençlik Ko-
rosu’nun bu başarısı, bele-
diyenin kültürel ve
sanatsal alanda genç ye-
teneklerin gelişimine ver-
diği önemi bir kez daha
göstermiş oldu. 

Haber Merkezi 

Büyükşehir Belediyesi Çok Sesli
Gençlik Korosu’na Antalya’da ödül

Büyükşehir Belediyesi Çok Sesli
Gençlik Korosu’na Antalya’da ödül

Evlenmek için 05.05.2025’i seçtiler
05.05.2025 tarihini ter-

cih etti. Bu özel tarihte il-
çede 15 çiftin nikahı
kıyıldı.

Yunusemre Belediyesi
Evlendirme Memurluğuna
başvuruda bulunan 15
çift, mutluluklarını taçlan-
dırarak hayatlarını birleş-
tirdi. Evliliklerini özel bir
günde gerçekleştirmek is-
teyen çiftler, bu tarihi aylar
öncesinden seçtiklerini
belirtti. Unutulmaz bir baş-
langıç yapmak adına

05.05.2025 tarihini seçen
çiftler unutulmaz tarihte
mutluluklarını paylaştı. Yu-
nusemre Belediye Başkanı
Semih Balaban, hayatını
birleştiren çiftleri kutlaya-
rak, “Böylesine özel bir
tarih bularak hayatını bir-
leştiren çiftlerimize mutlu-
luklar diliyorum. Değerli
çiftlerimize ömür boyu
sağlık, huzur ve sevgi dolu
bir hayat sürmelerini dili-
yorum.” dedi. 

Haber Merkezi 
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Evren KASIRGA

Manisalılar Hacet Dede’ye akın etti!

Manisa’da her yıl Hıdrel-
lez gününde umut kapısı haline
gelen ve “Hacet Dede Türbesi”
olduğuna inanılan Manisa sur-
ları, bu yıl da yüzlerce vatanda-
şın dilek durağı oldu.

Hıdrellez coşkusu bu yıl da

Manisa’da binlerce kişiyi bir
araya getirdi. Spil Dağı etekle-
rinde, Saruhan Bey zamanında
yaşadığına inanılan bir evliyaya
ait olduğu düşünülen Hacet
Dede Türbesi ve çevresindeki
kale surları, Hıdrellez günü sa-
bahın erken saatlerinden itiba-
ren vatandaşların akınına

uğradı.
Vatandaşlar, çevredeki zey-

tin ağaçlarına çaputlar bağlar-
ken, dileklerini ve isteklerini
kağıtlara yazarak ağaçlara as-
mayı da ihmal etmedi. 

YEŞiLLiKLERdEn TaÇ VE 
BiLEZiK YaPILdI

Yeşilliklerden taç ve bilezik

yapan vatandaşlar, bu gele-
nekle sağlık ve bereket diledi.
Bazı kadınlar, başlarına taktık-
ları yeşilliklerin yıl boyunca baş
ağrısından koruyacağına inanır-
ken, bileklik şeklinde taktıkları
yeşilliklerin de "altın bilezik"
yani iş ve kazanç getireceğine
olan inançlarını dile getirdi.

Geçtiğimiz yıllarda Hacet

Dede’ye gelip dilekte bulunan
ve dileklerinin gerçekleştiğine
inanan vatandaşlar da bu yıl
gelenlere lokum, bisküvi ve çe-
şitli ikramlarda bulundu. 

Hacet Dede’ye olan inanç-
larını paylaşan vatandaşlar,
manevi atmosferde hem dua
etti hem de Hıdrellez’in bereke-
tini birlikte yaşadı.

TÜRBE dEĞiL MEsCiT 
ÇIKMIŞTI

Öte yandan, Manisa’da,
‘Hacet Dede Türbesi’ olduğuna
inanılan yapının mescit olduğu
ortaya çıkmıştı. Herhangi me-
zarın çıkmadığı, Saruhan Bey’in
1300’lü yıllarda fethettiği Bi-
zans topraklarına yaptırdığı ilk
mescit olduğu kanıtlanmıştı.
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uzm. dr. Arif Keleşoğlu,
"Astım iş gücü kaybına, yaşam
kalitesinde bozulmaya neden
olur. Bu nedenle ilaçların dü-
zenli kullanılması ve hekime
başvuruların aksatılmaması
şart" uyarısında bulundu.   

Göğüs Hastalıkları Bölümü
doktorlarından Uzm. Dr. Arif
Keleşoğlu, 6 Mayıs Dünya
Astım Günü dolayısıyla yaptığı
açıklamada astımın dünya ge-
nelinde ciddi bir halk sağlığı so-
runu olduğuna dikkat çekerek,
tedavinin bırakılmaması gerek-
tiği uyarısında bulundu. Dün-
yada toplumun yaklaşık yüzde
10'unun astımdan etkilendiğini
belirten Keleşoğlu, "Astım geri
dönüşebilir, kontrol altına alına-

bilir, havayolu darlığı ve infla-
masyon dediğimiz hafif iltihapla
seyreden, nefes darlığı, öksü-
rük gibi şikayetlerle kendini
gösteren bir hastalıktır. Genetik
geçişli olan türleri çoğunlukta
olsa da sonradan ortaya çıkan
vakalar da mevcut" dedi. 

Toplumun yüzde 5 ila
10'luk kesimini etkileyen astı-
mın sadece bireyi değil, ailesini
de etkilediğini ifade eden Kele-
şoğlu, "Astımlı bir çocuğun ye-
tiştirilmesi, şikayetlerinin takip
edilip, tedavi edilmesi aileleri
de epeyce etkiliyor.

Aynı zamanda iş gücü kay-
bına da yol açabiliyor. Ataklar
ya da astım nedeniyle işten
uzak kalma, işini layıkıyla yapa-

mama gibi sonuçlar kişiyi
olumsuz etkiliyor" diye ko-
nuştu. 

"tedavİyle kontrol 
altına alınabİlİr" 

Astımın kontrol altına alı-
nabilen bir hastalık olduğunu
vurgulayan Uzm. Dr. Keleşoğlu,
"Yeterince oksijen alamamak,
yeterince nefes alamamak hem
psikolojik hem bedensel olarak
kişiyi yıpratıyor. Fonksiyonlarını
tam anlamıyla yerine getireme-
mesine neden oluyor. Ev hanı-
mıysa ev işlerini, çalışan
bireyse işini yeterince yapamı-
yor. Öğrenciler için de aynı
durum geçerli" ifadelerini kul-
landı. 

Astım tedavisinde kullanı-
lan ilaçların bazı olumsuz etki-
leri olabileceğini belirten
Keleşoğlu, buna rağmen teda-
viyle sağlanan rahatlamanın ve
hastalığın kontrol altına alınma-
sının öncelik taşıdığını ifade
etti. Keleşoğlu, astım hastaları-
nın aktif bir yaşam sürebilmesi
için düzenli takip ve hekimin
önerdiği tedaviye uyumun öne-
mine dikkat çekti. 

baHar ve SonbaHar 
aylarında

şİkayetler artıyor 
Astım hastalığının genel-

likle mevsim geçişlerinde daha
sık görüldüğünü aktaran Kele-

şoğlu, "Hafif seyirli astımlar, ge-
nellikle ilkbahar ve sonbaharda
şikayetlerinin arttığını bildiriyor-
lar. İlkbaharda çiçek ve ağaç
polenleri, sonbaharda ise man-
tarlar ve yabani ot polenleri bu
duruma neden oluyor. Bu dö-
nemlerde hastaneye başvurular
artıyor, acil servise başvuru ge-
rektiren astım tabloları daha sık
görülüyor" dedi.  

Bazı hastaların kendilerini
iyi hissettiklerinde tedaviyi bıra-
kabildiğini, bazı durumlarda ise
hekimlerin süreci kontrol al-
tında gördüklerinde geçici ola-
rak ara vermeyi önerebildiğini
belirten Uzm. Dr. Arif Kele-
şoğlu, şu uyarıda bulundu:  

"Özellikle alerji sezonunun
geldiği bu ilkbahar ve sonbahar
ayları öncesi hastaların tekrar
hekimleriyle irtibata geçip, şika-
yetlerinin artmış olması ya da
olmaması durumunda bile te-
daviyi bundan sonra nasıl sür-
dürecekleri ya da tedavisiz
devam edip etmeyeceklerini
hekimlerinden öğrenmelerinde
fayda var." 

Sİgara, 
enfekSİyonlar ve 

Hava kİrlİlİğİ 
tetİkleyİcİ 

Astımın genetik yapının
yanı sıra dış ortam etkileriyle de
şekillendiğini dile getiren Kele-

şoğlu, şunları söyledi:  
"Psikolojik gerginlikler bile

atağa sebep olabiliyor. Ancak
en önemli engellenebilir faktör
sigara kullanımıdır.

Ayrıca enfeksiyonlardan
korunmak büyük önem taşıyor.
İnfluenza, VSV virüsü, adenovi-
rüs gibi solunum yolu enfeksi-
yonları astım ataklarını
tetikliyor. Grip aşısı ve zatürre
aşısı yaptırmak bu açıdan fay-
dalı." 

Toplu alanlarda bulunmak-
tan kaçınılması, bulunuluyorsa
da maske kullanılmasının koru-
yucu olduğunu ifade eden Ke-
leşoğlu, ev içi ve dış ortamdaki
kirleticilerin de astım hastalarını
olumsuz etkilediğini belirterek,
havanın kirli olduğu günlerde
açık alanlardan uzak durulma-

sının faydalı olacağını aktardı. 
"kontrolSüz aStım 

ölümcül Sonuçlara 
yol açabİlİr" 

İlaçların düzenli ve hekimin
belirlediği dozda kullanılması
gerektiğini vurgulayan Kele-
şoğlu, "Süregiden astım doğru-
dan ölüme yol açmaz. Ancak
kontrol altında olmayan bir
astım, atakla birlikte ciddi solu-
num yetmezliğine neden olabi-
lir. 

Bu da oksijen, kortizon, so-
lunum desteği gerektirir. Tüm
bu tedavilere rağmen hayatını
kaybeden hastalar da oluyor.
Ölümcül olmaktan çok, sosyal
yaşamı ve hastanın konforunu
ciddi anlamda azaltan bir has-
talıktır. Bu nedenle astım cid-
diye alınmalıdır" dedi. İHa 

Astım mevsim geçişlerinde artıyorAstım mevsim geçişlerinde artıyor

elektronİk sigarayı
gençlerin dışında ilkokul ve or-
taokul çağındaki çocukların
bile kullanmaya başladığına
vurgu yaparak tehlikeye dikkat
çeken Göğüs Cerrahisi Uz-
manı Prof. Dr. Alper Fındıkçı-
oğlu, elektronik sigaraların
sanıldığı kadar masum olma-
dığını, 'patlamış mısır akciğeri'
olarak isimlendirilen hastalığa
neden olduğunu söyledi.   

Kullanımı yaygınlaşan
elektronik sigaralar giderek
daha popüler hale geliyor.
Başta gençler olmak üzere
artık birçok kişi, sağlığa daha
az zararlı olduğunu düşünerek
elektronik sigara içmeyi tercih
ediyor. Oysaki elektronik siga-
ralar, nikotin bağımlılığını
devam ettirdiği gibi akciğer

hasarı, kalp hastalıkları ve
gençlerde beyin gelişimini
olumsuz etkileme gibi çeşitli
sağlık sorunlarına neden olu-
yor. Bu sigaralar üzerine yapı-
lan birçok araştırma da vücut
üzerinde başka olumsuz etki-
leri olduğunu gösteriyor. 

"Sİgara değİl 
ama Sİgara kadar

zararlı" 
Konuyla ilgili Göğüs Cer-

rahisi Uzmanı Prof. Dr. Alper
Fındıkçıoğlu, İhlas Haber
Ajansı'na açıklamalarda bu-
lundu. Farklı tatları ve sigara
gibi kokusunun olmaması ne-
deniyle zararsız bir ürün gibi
algılanan elektronik sigaraların
masum olmadığını anlatan
Prof. Dr. Alper Fındıkçıoğlu,
"Yapay meyve aromaları ne-

deniyle zararsız bir ürün gibi
sunuluyor. Ancak bu konuda
dikkatli olmak lazım. Sigara
değil ama sigara kadar zararlı.
10-15 yaş civarındaki çocuklar
çok rahat kullanabildiği için
ciddi çok genç yaşta olmala-
rına rağmen akciğer, kalp
damar ve birçok hastalığın gö-
rülmesi mümkün" dedi. 

"İlkokul, ortaokul
çağındakİ çocuklar 

bİle İçebİlİyor" 
Uyarılarına devam eden

Prof. Dr. Fındıkçıoğlu, "Elek-
tronik sigaralar aslında normal
tütün mamulü sigaradan farklı
bir şey değil. 

Maalesef ki, farklı bir ürün
veya daha az zararlı gibi lanse
ediliyor. İnsanlar da buna ina-
nıyor. Son 10-15 yıldır giderek
daha çok kullanılmaya başla-
dığını görüyoruz. Toplumsal
olarak ciddi bir sağlık prob-
lemi oluşturabilecek yeni bir
alışkanlık ortaya çıkıyor. 

Tüketiciler için duman ko-
kusunun olmaması çekici hale
getiriyor. Sigara birçok yerde
yasak ya da özel bir alanda
içilebilirken elektronik sigara-
ların kokusunun olmaması ne-
deniyle her yerde içilebiliniyor.
Bu da içme oranını da artıyor.
Üzülerek görüyüz ki, bırakın

gençleri, ilkokul, ortaokul ça-
ğındaki çocuklar bile kullanı-
yor. Böylece çok kişi genç
yaşta, zararlarına maruz kalı-
yorlar. Bu yüzden çok genç
yaşlarda ciddi akciğer hasta-
lıklarıyla karşılaşmaları müm-
kün" ifadelerini kullandı. 

"patlamış mıSır 
akcİğerİ HaStalığı, 

koaH'a benzer 
Semptomlarla 

kendİnİ bellİ edİyor" 
Elektronik sigaraların bir-

çok batı ülkesinde 'patlamış
mısır akciğeri' olarak bilinen
hastalığına sebep olduğunun
altını çizen Prof. Dr. Fındıkçı-
oğlu, "Patlamış mısır akciğeri
ismi, Amerika'da ilk olarak
patlamış mısır fabrikası işçile-
rinde görülmüş. Mısıra tere-
yağı tadı vermesi için
kullanılan tatlandırıcılı bir kim-
yasal olarak deacety'i soluma-
ları sonucunda akciğerlerinde
bu hastalık tespit edilmiş. Gü-
nümüzde kullanılan elektronik
sigaralarda veya buharlaştırıcı
sıvılarında aromalar için yine
bu tehlikeli madde diacetyl
kullanılıyor. Elektronik sigara-
ların içerisine vanilya, Hindis-
tan cevizi, akçaağaç gibi
aromaları sigaranın sıvısına
ekliyorlar. Böylece daha çekici

hale getiriyorlar. Bunlar tehli-
keli kimyasallar aslında. İçici-
lerin buhar yoluyla doğrudan
akciğerlerine çektikleri bu kim-
yasallar ciddi zarar veriyor ve
yol açtığı hastalık, 'patlamış
mısır akciğeri' ismiyle biliniyor.
Akciğerde Kronik Obstrütif
Akciğer Hastalığının (KOAH)
semptomlarına benzeyen bir
şekilde, hırıltılı nefes darlığı,
öksürük gibi şikayetleri olan
önemli bir akciğer hastalığı
oluşuyor. Başta Amerika
olmak üzere elektronik sigara-
ların yaygınlaşmaya başlama-
sıyla birçok ülkede bu hastalık

görülüyor. Yaygınlaşması, çok
ciddi bir toplumsal sağlık so-
runu oluşturabileceğinin de
işareti. 

Öncelikle şunu vurgulamak
gerekir, elektronik sigaranın,
normal sigaradan farkı yok. Bir
başka sorun da, sigarayı bı-
rakmak isteyenler, elektronik
sigarayı, sanki sigarayı bırak-
mak için bir geçiş yolu gibi
görüyorlar. Bu da yanlış bir
inanış. Ne zararından kaçabili-
yorlar, ne de sigaraya duyduk-
ları bağımlılıktan
kurtulabiliyorlar" diyerek söz-
lerini tamamladı. İHa 

Elektronik sigara tehlikesi büyüyorElektronik sigara tehlikesi büyüyor

İklim değişikliği astım ve alerjiyi tetikliyor
İklİm değişikliğinin solu-

num sağlığı üzerindeki tetikle-
yici etkisini araştıran bilim
ekibinden MYO Gıda İşleme
Bölüm Başkanı Dr. Öğretim
Üyesi Biyomühendis Ece Yıl-
dız Öztürk, küresel iklim deği-
şikliğinin en çok solunum
rahatsızlıklarına neden oldu-

ğunu söyledi.   
MYO Gıda İşleme Bölüm

Başkanı Dr. Öğretim Üyesi Bi-
yomühendis Ece Yıldız Öztürk,
iklim değişikliğinin solunum
sağlığı üzerindeki tetikleyici
etkisini araştırmaya devam
ediyor. Polen düzeylerindeki
artışın, hava kirliliğinin, sıcaklık

değişimlerinin alerji ve astım
hastalıklarının görülme sıklığını
da artırdığını ifade eden Yıldız
Öztürk, "Özellikle de solunum
rahatsızlıkları, bu küresel soru-
nun doğrudan etkilediği alan-
lardan biridir. Aralarında Tıp
Fakültesi Göğüs Hastalıkları,
İmmünoloji ve Alerji Hastalık-

ları Bilim Dalı’ndan Prof. Dr.
Özlem Göksel’in de bulun-
duğu Translasyonel Pulmono-
loji Araştırma ekibi ile birlikte
yaptığımız ‘İklim Değişikliği Al-
tında Astım ve Alerjik Rinitte
Karmaşık Biyoaerosol Maruzi-
yetinin Modellenmesinde Yeni
Yaklaşım Metodolojileri’ baş-
lıklı çalışmada iklim değişikli-
ğinin solunum sağlığı
üzerindeki tetikleyici etkisinin
astım, alerjik rinit ve diğer ba-
ğışıklık aracılı üst ve alt solu-
num yolu hastalıklarında artışa
yol açtığını gözlemledik. 

Yapılan araştırmalar, iklim
değişikliği ile birlikte polen dü-
zeylerindeki artışın, hava kirlili-
ğinin, sıcaklık değişimlerinin
alerji ve astım hastalıklarının
görülme sıklığını artırdığını
gösteriyor" diye konuştu. 

"İklİm değİşİklİğİ 
polen yükü arıyor" 
İklim değişikliği ile bitkile-

rin polen üretiminin de arttığını
belirten Dr. Öğretim Üyesi Bi-
yomühendis Ece Yıldız Öztürk,
"Özellikle bahar döneminde
polen sayıları çok daha yük-

sek olabiliyor.
Bunun sonucunda alerjik

rinit gibi polen kaynaklı alerjisi
olan ve astım rahatsızlığı olan
kişiler çok daha yoğun semp-
tomlar yaşıyor. 

Yanı sıra sıcak hava dalga-
ları ve ani yağışlar gibi iklim
olayları, hava kalitesini etkile-
yen bölgesel hava kirliliğini de
artırıyor.

Atmosferdeki kirleticilerin
artması, alerjenlerin (polen
gibi) mukozal zarlarla etkileşi-
mini değiştirerek alerjik reaksi-
yonları tetikleyebiliyor. 

Sıcaklık artışı ile birlikte,
polenlerin yayıldığı dönemler
de uzuyor ve bu da alerji du-
rumlarını artırıyor. 

Özellikle şehirleşmenin ol-
duğu bölgelerde, iklim deği-
şikliğine bağlı olarak hava
kalitesinin düşmesi, alerjik re-
aksiyonların sıklığını daha da
artırıyor. Hava kirliliği ile bir-
likte, astım hastalarında gö-
ğüste sıkışma, öksürük ve
nefes darlığı gibi semptomla-
rın daha sık görülmesi kaçınıl-
maz hale geliyor" dedi. 

"yaşam tarzı
değİşİklİklerİ 

önemlİ 
bİr rol oynuyor" 

Dr. Öğretim Üyesi Ece Yıl-
dız Öztürk, alerji ile astım yö-
netiminde yaşam tarzı
değişikliklerinin önemli rol oy-
nadığını belirterek, alerjenlerle
teması azaltmak için evdeki
hijyenin arttırılması, alerjen
kaynaklarının ortadan kaldırıl-
ması veya sınırlandırılması ge-
rektiğini vurguladı. Öztürk
şöyle devam etti: "Örneğin,
alerjenlerin daha fazla bulun-
duğu dönemlerde, dış mekân
aktivitelerini azaltmak semp-
tomların hafifletilmesine katkı
sağlamaktadır. Ayrıca bireyle-
rin sağlıklı bir beslenme düze-
nini benimsemesi, düzenli
egzersiz yapması semptomla-
rının kontrolüne yardımcı olur. 

Bireylerin beslenmelerinde
Omega-3 yağ asitleri, D vita-
mini ve antioksidan içerikli gı-
dalara yer vermeleri, bağışıklık
sistemini güçlendirerek alerjik
reaksiyonları azalttığı bilin-
mektedir." İHa 
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Trendyol 1. Lig'in 37.

haftasında oynanan, 

Manisa FK - 
Bandırmaspor maçının

ardından teknik 
direktör Taner Taşkın

açıklamalarda bulundu.   
TRENDYOL 1. Lig'in 37. haftasında

Bandırmaspor'u ağırlayan Manisa FK
karşılaşmadan 1-1 berabere ayrıldı.
Maçın ardından düzenlenen basın top-
lantısında açıklamalarda bulunan Manisa
FK Teknik Direktörü Taner Taşkın, "Ban-
dırmaspor gibi güçlü bir rakibin karşısına
çıktık. İlk devre oyunun hakimiydik diye-
bilirim. Pozisyonlarda bulduk ama bece-
rikli olamadık. Bize göre ilk devre
verilmesi gereken bir penaltı pozisyonu
var ama hakem takdir hakkını bizden
yana kullanmadı. İkinci devre iyi oynar-
ken kontrataktan yediğimiz penaltı go-
lüyle 1-0 geriye düştük. Bizim için ligde
varlığımızı devam ettirebilmemiz için 1
puan çok çok önemli. Çünkü Ankaragü-
cü'yle ikili averajımız iyi. Bakın sadece
şunu söyleyeyim. Çok şahsiyetli, çok ka-
rakterli bir şekilde sahada mücadele edi-
yoruz. Herkesi de şahsiyetli ve karakterli
bir şekilde sahada mücadelen etmeye
davet ediyorum. Şu ana kadar yapılanları
da görüyoruz. Herkes sütüne yakışanı
yapıyor. Herkes karakterine, kişiliğine ya-
kışanı yapıyor ama biz Manisa FK olarak
son maçımızda şerefimizle, namusu-
muzla eğer bu ligde kalmamız gereki-
yorsa galip gelip kalacağız. Onun dışında
ben şahsiyetsiz bir anlayışla sahada ol-
mayacağım. Herkesi de şahsiyete davet
ediyorum" dedi. İHA  

MANİSA FK LİGDE KALMAYA ÇALIŞIYORMANİSA FK LİGDE KALMAYA ÇALIŞIYOR

Bİlecİk, Bozüyük’te dü-
zenlenen Türkiye Voleybol Fe-
derasyonu Yıldız Erkekler Yarı
Grup Birinciliği müsabakala-
rında üstün performans sergi-
leyen Şehzadeler
Belediyespor, tüm rakiplerini
mağlup ederek finallere adını
yazdırdı.

1-4 Mayıs 2025 tarihleri
arasında Bilecik’in Bozüyük il-
çesinde gerçekleştirilen Tür-
kiye Voleybol Federasyonu
Yıldız Erkekler Yarı Grup Birin-
ciliği karşılaşmalarında Şehza-
deler Belediyespor fırtınası
esti. Turnuva boyunca oyna-
dığı üç karşılaşmayı da kazan-

mayı başaran temsilcimiz, Tür-
kiye Finalleri'ne katılma hak-
kını elde etti.

Şehzadeler Belediyespor
Yıldız Erkek Voleybol Takımı,
turnuvanın ilk gününde Ko-
caeli Gebze Belediyespor'u 3-
1’lik skorla geçerek başarılı bir
başlangıç yaptı. İkinci gün kar-

şılaştığı Tekirdağ Çerkezköy
Voleybol Akademi Spor Kulü-
bü'nü set vermeden 3-0’lık
net bir skorla mağlup etti. 

Üçüncü ve son maçta ise
güçlü rakibi Çankırı Birlik Spor
Kulübü'nü 3-1 yenerek gru-
bunu lider tamamladı. Müsa-
bakalar sonunda Şehzadeler
Belediyespor 1’inci, Çankırı
Birlik Spor Kulübü 2’inci, Te-
kirdağ Çerkezköy Voleybol
Akademi Spor Kulübü 3’üncü
olurken, Kocaeli Gebze Bele-

diyespor 4’üncü olarak müsa-
bakaları tamamladı. 

Şehzadeler Belediyes-
por’un yıldız sporcuları, disip-
linli oyunları ve takım ruhuyla
göz doldururken, bu başarı il-
çede büyük sevinçle karşı-
landı. 

Elde edilen bu gurur verici
sonuçla takım, Türkiye Finalle-
ri'nde Manisa’yı temsil ede-
cek.

Başarıda emeği geçen
sporcuları ve teknik ekibi teb-

rik eden Şehzadeler Beledi-
yesi Meclis Başkanvekili ve
Şehzadeler Belediyesi Spor
Kulübü Başkanı Gökay Budak
“Yıldız Erkekler Voleybol takı-
mımız sahada gösterdiği
üstün performans ve disiplinli
oyunu ile bu müsabakalardan
başarı ile çıkmış ve Türkiye Fi-
nallerine 1’inci olarak katılma
hakkı elde etmiştir. 

Tüm sporcu kardeşlerimizi
ve teknik ekibini tebrik ediyo-
rum” dedi. Haber Merkezi 

Şehzadeler Belediyespor
Türkiye finallerinde!
Şehzadeler Belediyespor
Türkiye finallerinde!

Manİsa Süper Amatör Ligi 2024-2025
Yusuf Bulut Sezonunu şampiyon olarak tamam-
layan Çıkrıkçıspor, şampiyonluk kupa-
sını geçen yıl hayatını kaybeden
futbol hakemi Yusuf Bulut'un oğ-
luna hediye etti.

Çıkrıkçıspor ile Manisas-
por arasında Turgutlu'da oy-
nanan play-off ligi
müsabakasının devre ara-
sında, Çıkrıkçıspor Kulüp
Başkanı Şaban Aktar, sezon
sonunda elde ettikleri şampi-
yonluk kupasını, Bulut'un 6 yaşın-
daki oğlu Eymen Bulut'a teslim etti.

Turgutlu Kaymakamı Selami Kapankaya,
açıklamalarda bulundu. 

Yusuf Bulut'un değerli bir futbol
adamı olduğunu belirterek, "Bütün

Turgutlu, sevenleri her zaman on-
ların yanında olacağız." dedi.

Aktar da şampiyonluğu
Bulut ve ailesine armağan et-
tiklerini kaydetti.

Turgutlu Belediyesi'nde
çalışan ve Manisa bölgesinde

futbol hakemliği yapan Yusuf
Bulut, 24 Nisan 2024'te geçirdiği

kalp krizi sonucu 37 yaşında haya-
tını kaybetmişti. aa

Şampiyonluk kupası sezona adı verilen 
hakemin oğluna hediye edildi

İspanya’nın Barselona şehri Santa Su-
sanna kasabasında gerçekleşen IFBB Avrupa
Vücut Geliştirme Şampiyonası’nda Akhisar Be-
lediyesi sporcusu Ramazan Baştürk, büyük bir
başarıya imza atarak Avrupa Şampiyonu oldu. 

Uluslararası alanda büyük prestije sahip
olan IFBB Avrupa Vücut Geliştirme Şampiyo-
nası, dünya çapındaki en yetenekli sporcuları
bir araya getiriyor. Şampiyonada ter döken Ra-
mazan Baştürk, zorlu rakiplerini geride bıraka-
rak kendi kategorisinde birinci olarak Türk
bayrağını gururla dalgalandırdı. 

İzlediği disiplinli çalışma ve gösterdiği
azimle Avrupa Şampiyonası’nda altın madalya
kazanmayı başaran Ramazan Baştürk, spor
kariyerine bir zafer daha eklemiş oldu.

Akhisar Belediyesinden konuyla ilgili yapılan
açıklamada şu ifadeler kullanıldı: “İspanya'nın
Barcelona şehrinde düzenlenen IFBB Avrupa
Vücut Geliştirme Şampiyonası'nda sporcumuz
Ramazan Baştürk, Avrupa Şampiyonu olarak
bizleri gururlandırmıştır. Kendisini tebrik ediyor,
başarılarının devamını diliyoruz.”

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR

Akhisarlı sporcu Ramazan Baştürk
Avrupa şampiyonu oldu
Akhisarlı sporcu Ramazan Baştürk
Avrupa şampiyonu oldu


